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“ÖĞRENCİLERİMİZ KAMU KURUMLARINA AİT 
MİSAFİRHANELERDE DE KONAKLAYABİLECEKLERDİR” 

Çanakkale'deki öğrencilerin konaklama 
ihtiyaçlarının karşılanmasına yönelik 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi, İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü ve Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü temsilcilerinin katılımıyla 

Vali İlhami Aktaş başkanlığında toplantı 
gerçekleştirildi. eden Vali İlhami Aktaş, 
“Kredi Yurtlar Kurumuna müracaat eden 
öğrencilerimizin yerleştirme işlemleri 
halen devam etmektedir. Kredi Yurtlar 

Kurumuna müracaat edip yedekte 
bekleyen öğrencilerimiz kamu 
kurumlarına ait misafirhanelerde 
konaklayabileceklerdir” dedi.

“B�ga'ya Dem�ryolu Hattı, 
Karab�gaya Yük L�manı İst�yoruz”

15.Biga Fuarı ziyaretçilerine kapılarını açtı. Açılışa Tarım 
Bakanı Bekir Pakdemirli, TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, 
AK Parti Milletvekilleri Bülent Turan ve Julide İskenderoğlu 
katıldı. Açılışta konuşan Biga TSO Başkanı Şadan Doğan, iş 
dünyasının talepleri olan liman ve demiryolu talebi, 
organize tarım ve hayvancılık bölgesi kurulması, 
Karabigaya yük limanı yapılması ve sera yatırımlarının 
desteklenmesi konularını dile getirerek destek istedi. 
Demiryolu ve limanın önemine dikkat çeken Doğan; “Hem 

üretim hem de tüketimi olan Biga'daki işletmelerin yılda 3 
milyon tonun üzerinde demiryolu taşıma kapasitesi 
bulunuyor. Bu nedenle, sanayicimizin, Biga OSB'nin ve 
KOBİ'lerimizin ulaşım maliyetlerinin düşürülerek rekabet 
güçlerinin artırılması amacıyla, bölgemize ana demiryolu 
hattı çekilmesi projesinin ilgili planlara dahil edilmesi ve 
kısa vadede hayata geçirilmesi büyük önem arz 
etmektedir. Karabiga'ya uluslararası standartlarda yük ve 
konteyner limanı yapılmasını önemsiyoruz” dedi.

 CHP'li Belediyeler Tarım Zirvesinde 
 Yerel Kalkınma Projelerini Tanıttı 

CHP'li 160 belediyenin yanı sıra, 300'ün üzerinde tarım 
kooperatifinin katılımı ile düzenlenen zirveye Çanakkale 
Belediyesi de yerel kalkınma projeleri ve kooperatifleri ile 
katılım gösterdi. 30 Eylül -2 Ekim 2021 tarihleri arasında 
gerçekleştirilecek tarım zirvesine Belediye Başkanı Ülgür 

Gökhan, Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan, Belediye 
Başkan Yardımcıları Rebiye Turan Ünüvar ve İrfan 
Mutluay, CHP İl Başkanı Metin Ümit Ural, ÇAKOP Başkanı 
Ali Rıza Berkit, Troida Kadın Kooperatifi Başkanı Nazmiye 
Gök ve kooperatif yönetimi katıldı.

Köşe yazıları sayfa 3'de

CHP'de Baltalar Gömüldü

ÇOMÜ'den 2 Bin Ek Kontenjan
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 

Üniversite yerleştirme sonuçlarının 
açıklanmasının ardından kayıtlarını aldı. Bu 
yıl ÇOMÜ'ye 7 bin 526 öğrenci kesin kayıt 
yaptırırken 2. Tercihleri bekleyen binlerce 

öğrenci için ÇOMÜ ek kontenjan açtı. 
Üniversite eğitimlerinin ilk yılını Çanakkale'ye 

gelmeden bitiren üniversite öğrencileri de bu yıl yeni kayıt 
yaptıran öğrencilerle kente gelecek. Bu yıl ÇOMÜ'ye toplamda 
20 bine civarında yeni öğrenci gelmesi bekleniyor.

Hep Birlikte Çanakkale 
Belediyesini Alkışlayalım

“Ameliyattaki 
  Hastanın 
  Fotoğrafını 
  Paylaşmak Gibi!”

Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası (ÇTSO) Başkanı 
Selçuk Semizoğlu, son günlerde Assos'ta 'kaya ıslahı' 
adı altında yürütülen ve tartışma konusu olan 
çalışmalarla ilgili konuştu. Semizoğlu, “Assos ile ilgili 
olan, ameliyat masasındaki hastanın fotoğrafı servis 
edilerek olumsuz görüntülerle asılsız haberler 
yapılması… Tarihi mirasımız Assos Antik Liman 
hepimizin göz bebeğidir” dedi.

Aşılanmış Olsanız Bile 
Korunmaya Devam Etmelisiniz! 

Sağlık Bakanlığı Koronavirüs Bilim Kurulu 
Üyesi Prof. Dr. Alper Şener, koronavirüse 
karşı aşılananlara korunmaya devam 
etmeleri uyarısında bulundu. Aşıların 
oluşturduğu antikorun herkeste standart 
olmadığını belirten Şener, bunun kişinin 
bağışıklık sistemiyle ilişkili olduğunun 
unutulmaması gerektiğine dikkat çekti.

Yolcu Almayan 
Ticari Taksilere 

Yasal İşlem 
Yapılacak

'Ticari Taksi 
Denetimleri 
Genelgesi'ne göre, 
yolcu almayan 
ticari taksilere 
trafikten men dahil 
yasal işlem 
yapılacak. 10
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15.Biga Fuarı ziyaretçilerine kapılarını açtı. Açılışa Tarım 
Bakanı Bekir Pakdemirli, TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu, AK Parti Milletvekilleri Bülent Turan ve 
Julide İskenderoğlu katıldı. Açılışta konuşan Biga TSO 
Başkanı Şadan Doğan, iş dünyasının talepleri olan liman 
ve demiryolu talebi, organize tarım ve hayvancılık 
bölgesi kurulması, Karabigaya yük limanı yapılması ve 
sera yatırımlarının desteklenmesi konularını dile 
getirerek destek istedi. Demiryolu ve limanın önemine 
dikkat çeken Doğan; “Hem üretim hem de tüketimi olan 
Biga'daki işletmelerin yılda 3 milyon tonun üzerinde 
demiryolu taşıma kapasitesi bulunuyor. Bu nedenle, 
sanayicimizin, Biga OSB'nin ve KOBİ'lerimizin ulaşım 
maliyetlerinin düşürülerek rekabet güçlerinin 
artırılması amacıyla, bölgemize ana demiryolu hattı 
çekilmesi projesinin ilgili planlara dahil edilmesi ve kısa 
vadede hayata geçirilmesi büyük önem arz etmektedir. 
Karabiga'ya uluslararası standartlarda yük ve 

konteyner limanı yapılmasını önemsiyoruz” dedi.
15.Biga Gıda Tarım Hayvancılık ve Teknolojileri Fuarına 
Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli ile TOBB 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu'nun yanı sıra Çanakkale 
Valisi İlhami Aktaş,  AK Parti Çanakkale Milletvekilleri 
Bülent Turan ile Jülide İskenderoğlu, Gelibolu Tarihi Alan 
Başkanı İsmail Kaşdemir, ilçe kaymakamı Erdinç Dolu, 
yabancı ülke temsilcileri, Belediye başkanları ile STK 
temsilcileri ve kamu kurum ve kuruluşlarının 
temsilcileri katıldılar.

“Biga'ya OSB Kurulması Bölgede 
Ekonomiyi Canlandıracak, İşsizliği 
Azaltacak”
Biga'nın hayvancılık ve süt ürünleri konusunda önemli 
bir ilçe olduğuna dikkat çeken Şadan Doğan; “Marmara 
Bölgesinin kıyı kesimlerinde nüfusun, kentleşme ve 
turizmin artması özellikle bitkisel ve hayvansal gıda 

tüketiminin artmasını da beraberinde getirmektedir. Bu 
nedenle, Marmara bölgesinin kıyı şeridinde özellikle 
hayvancılık faaliyetlerinin artması hem çevre kirliliği 
hem de küresel ısınma göz önüne alındığında üretimin 
Biga gibi iç bölgelere kayacağı aşikârdır. Biga'nın günlük 
300 tonun üzerinde süt üretimi bulunmaktadır. Biga'da 
Organize Tarım ve Hayvancılık Bölgesi'nin kurulması 
bölgede ekonomiyi canlandıracak, işsizliği azaltacak ve 
ülkemizin özellikle kırmızı et açığının kapatılmasında 
önemli rol oynayacaktır” dedi.
“Bölgemiz, tarımda özellikle örtü altı yetiştiriciliğine 
elverişlidir, Sera Yatırımlarına Destek İstiyoruz”
Çanakkale gibi ekonomisinin tarım ve hayvancılık 
ağırlıklı olduğuna dikkat çeken Şadan Doğan; “Tarımsal 
üretimin en kârlı üretim şekli olan örtü altı 
yetiştiriciliğinin özendirilmesi ve yaygınlaştırılması için 
teşvikler artırılmalıdır. Bölgemiz, tarımda özellikle örtü 
altı yetiştiriciliğine elverişlidir. Bölgemizdeki istihdama 
da önemli katkı sağlayacak sera tesislerinin kurulumu 
için kırsal kalkınma desteklemeleri şartlarının revize 
edilerek, kurulacak seraların modern/basit ayrımı 
yapılmaksızın, 3 dekar alt limitinin 1 dekara indirilmesini 
ve destekleme oranının artırılmasını talep ediyoruz” 
dedi.

Bölgemize Ana Demiryolu Hattı 
Çekilmesini İstiyoruz
Uzun yıllardır Biga'ya demiryolu ve yük limanı 
yapılmasını isteyen Bigalı İşadamlarının sözcüsü olan 
Biga TSO Başkanı Şadan Doğan, Bakan Pakdemirli ve 
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu önünde iki talebini bir kez 
daha gündeme getirdi. Şadan Doğan; “Hem üretim hem 
de tüketimi olan Biga'daki işletmelerin yılda 3 milyon 
tonun üzerinde demiryolu taşıma kapasitesi bulunuyor. 
Bu nedenle, sanayicimizin, Biga OSB'nin ve 
KOBİ'lerimizin ulaşım maliyetlerinin düşürülerek 
rekabet güçlerinin artırılması amacıyla, bölgemize ana 
demiryolu hattı çekilmesi projesinin ilgili planlara dahil 
edilmesi ve kısa vadede hayata geçirilmesi büyük önem 
arz etmektedir. Karabiga'ya uluslar arası standartlarda 
yük ve konteyner limanı yapılmasını önemsiyoruz” 
dedi.

“Biga'ya Demiryolu Hattı, Karabigaya Yük Limanı İstiyoruz”

Buluş Fuarından ÇOMÜ'lü Öğrenci ve Akademisyenlerin Buluşları 5 Madalya Aldı
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Türk Patent ve Marka 
Kurumu, Uluslararası Buluşçular Birliği Federasyonu (IFIA), 
Dünya Fikri Mülkiyet Teşkilatı (WIPO), Avrupa Patent Ofisi 
(EPO) ve Türkiye Teknoloji Takımı Vakfı'nın destekleri ile 
gerçekleştirilen ve bu yıl 6.'si düzenlenen buluş fuarında 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesinden 5 projeye 
madalya verildi.
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Türk Patent ve Marka 
Kurumu, Uluslararası Buluşçular Birliği Federasyonu (IFIA), 
Dünya Fikri Mülkiyet Teşkilatı (WIPO), Avrupa Patent Ofisi 
(EPO) ve Türkiye Teknoloji Takımı Vakfı'nın destekleri ile 
gerçekleştirilen ve bu yıl 6.'si düzenlenen Projeye ÇOMÜ'lü 
öğrencilerin buluşları damga vurdu. Yapılan buluş 
değerlendirme çalışmalarının ardından dereceye giren 
proje sahiplerine madalyaları verildi. bu yıl 6.'si düzenlenen 
SIF'21 Buluş Fuarında  ÇOMÜ Biyoloji Yüksek Lisans 
Mezunu Öğrencileri Yüksek Biyolug İlke Karakaş ve Fatma 
Selin Baskın Yara Onarıcı Biyobant buluşu ile Altın Madalya,  
Teknik Bilimler MYO Gıda Mühendisliği Bölümünden Doç. 
Dr. Muhammed Yüceer ve Mühendislik Fakültesi Gıda 
Mühendisliği Bölümünden Arş. Gör. Rıza Temizkan'ın Sıvı 
Yumurtanın Ultrases Tekniği ile İşlenmesi Yöntemi buluşu 
Gümüş Madalya,  Teknik Bilimler MYO Gıda İşleme Bölümü 
Doç. Dr. Muhammed Yüceer'in Sürülebilir Yumurta Ürünü 
Üretimi Yöntemi buluşu  Bronz Madalya,  Mühendislik 
Fakültesi Bilgisayar Mühendisliği Bölümü  Prof. Dr. İhsan 
Yılmaz ve  Mühendislik Fakültesi Bilgisayar Mühendisliği 
Bölümü  Dr. Öğr. Üyesi Engin Şahin'in Yerel Olmayan Çoklu 
Kobit Kontrolü Birimsel Kuantum Kapıları  Uygulamasına 

İlişkin Yöntem buluşu  Bronz Madalya, Tıp Fakültesi Dahili 
Tıp Bilimleri Bölümü Kardiyoloji Ana Bilim Dalı  Doç. Dr. 
Ercan Akşit ve Tıp Fakültesi Cerrahi Tıp  Bilimleri Kalp ve 
Damar Cerrahi Ana Bilim Dalı  Dr. Öğr. Üyesi Sonay Oğuz  
Koroner Venöz Yetersizlik Tedavisi için  Geliştirilen Koroner  
Venlere İmplante  Edilen Paraşüt Kapak Sistemi buluşu  
Bronz Madalya,  Tıp Fakültesi Cerrahisi Tıp Tıp Bilimleri Kalp 
ve Damar Cerrahi Ana Bilim Dalı Dr. Öğretim  Üyesi Sonay 
Oğuz'un Taşınabilir, Giyilebilir Hemodiyaliz Sistemi buluşu 
da Katılım sertifikası verildi.
 Konu ile ilgili Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesinden 
yapılan açıklamada “Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Türk 

Patent ve Marka Kurumu, Uluslararası Buluşçular Birliği 
Federasyonu (IFIA), Dünya Fikri Mülkiyet Teşkilatı (WIPO), 
Avrupa Patent Ofisi (EPO) ve Türkiye Teknoloji Takımı 
Vakfı'nın destekleri ile gerçekleştirilen ve bu yıl 6.'si 
düzenlenen dünyanın en fazla ziyaretçi sayısına sahip 
uluslararası buluş fuarı olma unvanına sahip ISIF'21 
Uluslararası Buluş Fuarına Üniversitemiz, portföyündeki 6 
patent ile katıldı. Üniversitemiz portföyündeki patentler 
uluslararası jüri tarafından yapılan değerlendirmeler 
sonucu 1 altın, 1 gümüş ve 3 bronz madalya olmak üzere 5 
madalya almaya hak kazandı. Bu başarıda emeği olan 
buluşçularımızı tebrik ederiz” ifadelerine yer verildi.  
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CHP'l� beled�yeler�n tarıma verd�ğ� 
destekler�n değerlend�r�lmes�, 
kamuoyuna tanıtılması ve bundan 
sonrak� yol har�tasının bel�rlenmes� 
amacıyla İstanbul Avrasya Göster� 
Merkez� “tarım z�rves�” düzenl�yor. 
Z�rveye 160 CHP'l� beled�yen�n yanı 
sıra, 300'ün üzer�nde tarım 
kooperat�fi katılıyor. Beled�yeler ve 
kooperat�fler�n tarımsal ürünler� de 
fuar alanında kend�ler� �ç�n 

hazırlanan bölümlerde serg�l�yor. 
Çanakkale Beled�yes�n�n de stant açtığı bu z�rveye katıldım 
aldığım notları s�zlerle paylaşmak �sted�m. 2019 yılı yerel 
seç�mler�nde CHP'l� Beled�ye Başkan adaylarının en büyük 
vaatler� arasında “kooperat�fleşme” vardı. Çanakkale Beled�ye 
Başkanı Ülgür Gökhan da bu vaatler� veren �s�mlerden b�r�yd�. 
İt�raf etmel�y�m k� başkan Gökhan'ın elle tutulan ve 
geld�ğ�m�z gün �t�bar�yle başarıya ulaşan en büyük vaad� 
adım adım büyüyerek gerçekleş�yor. Mar�fet �lt�fata tab�d�r, 
Çanakkale Beled�yes�n� ve yönet�m�n� bek� de en çok 
eleşt�ren �s�mlerden b�r�s� olarak bu yazıda z�rveye da�r 
notlarımı “alkışlayarak” s�zlerle paylaşacağım. 
Başkan Gökhan tarafından 2019 yerel seç�mler�nde ver�len 
vaad�n hayata geç�r�lmes� �ç�n seç�mler�n hemen ardından 
çalışmalar başladı. Gökhan'ın görevlend�rmes�yle beled�ye 
başkan yardımcıları Reb�ye Ünüvar ve M. İrfan Mutluay kolları 
sıvadı. Aradan �k� buçuk yıl g�b� kısa b�r süre geçm�ş olmasına 
rağmen Çanakkale Tro�da Kadın G�r�ş�m� Üret�m ve İşletme 
Kooperat�fi, Üret�m ve Pazarlama Kooperat�fi, Tohum Sandığı, 
Üret�c� Pazarı, Aromat�k B�tk� Parkı, Halkın Bakkalı projeler� 
hayata geç�r�ld�. Z�rvede bu projeler�n tanıtımı yapılıyor, 
üret�len ürünlerle �lg�l� b�lg�ler ver�l�yor ve başka kooperat�flerle 
�ş b�rl�ğ� görüşmeler� yapılıyor.
Başkan Gökhan, �ş b�rl�ğ� konusunda bugüne kadar çok öneml� 
adımlar attıklarını ve bu z�rveyle Çanakkale'n�n ürünler�n�n 
daha gen�ş b�r pazarda yer alacağını �fade ett�. Verd�ğ� şu 
detaylar �se aslında projen�n başarıyla uygulandığını göster�yor; 
“Tro�da Kadın G�r�ş�m� Üret�m ve İşletme Kooperat�fim�z 
çalışıyor, üret�yor ve dünyaya açılan Farms17 markasını 
büyütüyor. İk�nc� şubes�n� açtığımız Halkın Bakkalı'nda 
üret�c�lerden ve Çanakkale Beled�yes�nden aldığı; bakla, nohut, 
fasulye, kırmızı merc�mek, yeş�l merc�mek, köftel�k bulgur, 
mısır, baldo p�r�nç, osmancık p�r�nç, karakılçık unu, tam yağlı 
beyaz peyn�r, karakılçık ekmeğ�, yumurta ve �st�r�dye mantarını 
adını tesc�l ett�rd�ğ� “ÇAKOOP” markası �le vatandaşlarımıza 
sunuyor. 

Bu Zirve Sonrası Bu Ağ Daha da 
Büyüyecek
Çanakkale'de ve bölgem�zde yer alan bal, propol�s, tah�n, un vb. 
g�b� kooperat�f ürünler� �le b�rl�kte Türk�ye'n�n değ�ş�k �ller�nden 
16 kooperat�fin ürünler� tek çatı altında Çanakkale halkı �le 
buluşturuyoruz. Kooperat�fler�m�z Türk�ye'n�n her yer�ne ürün 
tedar�ğ� sağlıyor. ÇAKOOP ve Farms17 markasıyla üret�len ve 
paketlenen ürünler; Esk�şeh�r Yıldıztepe Üret�m ve Pazarlama 
Kooperat�fi, Karşıyaka Beled�yes� Kent Market, Ankara 
Bakhele Kooperat�fi Market�, Ayvalık Üret�m ve Pazarlama 
Kooperat�fi Market�, Fındıklı Beled�yes� Market�, Burhan�ye 
Börezl� Tarımsal Kalkınma Kooperat�fi Market�n�n raflarında 
yer alıyor. Bu z�rve sonrası bu ağ daha da büyüyecek.” Başkan 
Gökhan'ın verd�ğ� şu detayın altını �se özell�kle ç�zmek �ster�m; 
“Pandem� dönem�nde Çanakkale Üret�m ve Pazarlama 
Kooperat�fim�z üret�c�ler�m�zden tem�n ett�ğ� 20 b�n paket 
fasulye ve 20 b�n paket p�r�nc�, İstanbul Büyükşeh�r Beled�yes� 
�le yaptığı sözleşme gereğ� tedar�k ett�. Bu çalışma �le 
bölgem�zdek� ürünler�n aracısız son tüket�c�ye ulaşması 
sağlanırken hem üret�c�n�n desteklenmes�ne hem tüket�c�ler�n 
güven�l�r gıdaya uygun fiyatla ulaşmasına hem de tüm 
ekonom�k kaynağın bölgem�ze gelmes�ne aracılık ederek 
ekonom�k kalkınmaya büyük b�r öncülük ett�.”

Örnek Bir Kooperatif Modeli Yaratmaya 
Çalıştık
Başkan yardımcısı İrfan Mutluay'ın verd�ğ� şu b�lg�ler �se doğru 
�şleyen b�r kooperat�f model�ne ne denl� �ht�yaç olduğunu 
göster�yor, “Çanakkale b�tk�sel ürün çeş�tl�l�ğ� açısında 
dünyanın en öneml� tarım kent� ve 11 çeş�t ürün bulunuyor. 
Bunların 8'�nde b�z üret�m m�ktarları bakımında b�r�nc� 
durumdayız. 48 üründe de �lk ona g�r�yoruz. Bunu dışında 
Çanakkale ürett�ğ� marka değerler� �le dünya pazarında da 
öneml� roller alıyor. Çanakkale'de 311 tarımsal kalkınma 
kooperat�fi var ve bununla beraber de 400 kooperat�f var. Ancak 
gerek üret�me, gerekse üret�c�s�ne ve tüket�c�ye katkı 
sağlayamayan b�r kooperat�fler mezarlığına dönmüş durumda. 
Bu noktadan yola çıkarak 2019-2024 dönem�nde Beled�ye 
Başkanımız b�r tarımsal kalkınma projes� ortaya koydu ve bu 
doğrultuda çalışmalara başladık. Örnek b�r kooperat�f model� 
yaratmaya çalıştık. İk� kooperat�f kurduk ve kısa sürede çok 
c�dd� adımlar attık.” 
Yazacak çok detay var ama yazı b�r hayl� uzadı. Son olarak 
şunu söylemek �ster�m, z�rveye katılan 160 CHP'l� beled�ye 
arasında Çanakkale �lk 10'na çok rahat g�ren beled�yeler 
arasındaydı. Ve bu projeler bu “sam�m�yetle” devam 
ett�r�l�rse bu �şten çok k�ş� ekmek yer... 

Çanakkale T�caret ve Sanay� Odası (ÇTSO) Başkanı Selçuk 
Sem�zoğlu, son günlerde Assos'ta 'kaya ıslahı' adı altında 
yürütülen ve tartışma konusu olan çalışmalarla �lg�l� konuştu. 
Sem�zoğlu, “Assos �le �lg�l� olan, amel�yat masasındak� hastanın 
fotoğrafı serv�s ed�lerek olumsuz görüntülerle asılsız haberler 
yapılması… Tar�h� m�rasımız Assos Ant�k L�man hep�m�z�n göz 
bebeğ�d�r” ded�.
Çanakkale'n�n tur�zm paydaşları Troya Tusan Hotel'de yapılan 
toplantıda b�r araya geld�. Toplantıya Val� İlham� Aktaş'ın yanı 
sıra ÇTSO Yönet�m Kurulu Başkanı Selçuk Sem�zoğlu ve 
Yönet�m Kurulu Üyes� Akın Yalman, Çanakkale İl Kültür ve 
Tur�zm İl Müdürü Murat Yılmaz, Troya Müze Müdürü Rıdvan 
Gölcük, Mecl�s Üyeler� Armağan Aydeğer, Ahmet Çel�k �le pek 
çok tur�zm paydaşı katıldı.
Toplantıyla alakalı konuşan Yönet�m Kurulu Başkanı 
Sem�zoğlu; “Çanakkale Val�m�z Sayın İlham� Aktaş 
başkanlığında tur�zm paydaşlarımızla gerçekleşt�r�len 
toplantıda, bölgem�z tur�zm�ne katkı sağlayacak b�rçok öneml� 
başlık ele alındı. Bu başlıkları; Anadolu'da yer alan 
şeh�rler�m�zle ortak M�ll� Mücadele Kültür Rotası 
oluşturulması, Gel�bolu Tar�h� Sualtı Parkı �le �lg�l� 
farkındalığın artırılması, bas�t konaklama tes�sler� �le plaj 
�şletmeler�n�n belgelend�r�lmes�, EMYA ödülü alan Troya 

Müzes�'n�n Troya M�ll� Parkı �le b�rl�kte yurt �ç�nde ve yurt 
dışında tanıtımını �çeren �let�ş�m kampanyaları düzenlenmes�, 
tar�h� ve kültürel noktalarda tabelalandırma çalışmaları 
yapılması, Troya M�ll� Parkı – Assos Bölges� ve Par�on'u �çeren 
ant�k caz�be noktaları bel�rlenmes� ve tanıtımlarının yapılması, 
Çanakkale �l sınırlarında yer alan dağ yürüyüşü ve b�s�klet 
rotalarının bel�rlenmes� ve l�stelenmes�, bölge tur�zm�n�n 
tanıtımına katkı sağlayacak yurt �ç� ve yurt dışı fuar takv�m�n�n 
bel�rlenmes� ve son olarak da ülkem�ze gelen Avrupa, Amer�ka, 
Avustralya ve Yen� Zelanda ve Uzakdoğu tur operatörler�n�n 
Çanakkale'de ağırlanması şekl�nde sıralayab�l�r�z.” İfadeler�n� 
kullandı.
“Tar�h� M�rasımız Assos Ant�k L�man Hep�m�z�n Göz 
Bebeğ�d�r”
Toplantının ötek� öneml� konusunun son zamanlarda Assos 
Ant�k L�man'da yapılan ıslah çalışmaları olduğunu bel�rten 
Başkan Sem�zoğlu; “Assos �le �lg�l� olan durum tam olarak şu; 
amel�yat masasındak� hastanın fotoğrafı serv�s ed�lerek olumsuz 
görüntülerle asılsız haberler yapılıyor. Tar�h� m�rasımız Assos 
Ant�k L�man hep�m�z�n göz bebeğ�d�r. İş dünyası tems�lc�s� 
olarak bu alanla �lg�l� olumsuz b�r durum oluşursa k�mse merak 
etmes�n �lk b�z�m ses�m�z çıkar. Ant�k L�man �ç�n AFAD 
tarafından hazırlanan rapor �nsan hayatını r�ske atab�lecek kaya 
parçalarının bertaraf ed�lmes�yle �lg�l� olup çalışmalar bu 
doğrultuda devam etmekted�r. Pandem� zaten h�zmet sektörünü 
der�nden yaraladı b�r de bunun üzer�ne 2021 sezonunda �ş 
yapamadan geç�ren sektör tems�lc�ler� ş�md� de çalışmaların 
durdurulmasından dolayı end�şel�. Ant�k L�man �ç�n r�sk 
oluşturan kayalar oradan kaldırılınca yapılacak peyzaj 
çalışmalarıyla beraber hem �nsan sağlığı korunmuş olacak hem 
de hızla süren çalışmalarla 2022 tur�zm sezonunda da 
�şletmec�ler�m�z yen�den faal�yetler�ne başlayacaklar. K�msen�n 
şüphes� olmasın, Assos Ant�k L�man y�ne esk� güzell�ğ�yle 
hep�m�z�n göz bebeğ� olmaya devam edecekt�r.” şekl�nde 
konuştu.

CHP'de �k� karşı grup arasında uzun b�r süred�r devam eden 
kavgayı şu sözlerle özetlem�şt�m; “Ülgür Gökhan gücünü 
part�s�n�n üyeler�nden, delegeler�nden ve CHP'ye oy veren 
vatandaşlardan alıyor. Muharrem Erkek �se genel merkezden 
ve oturduğu genel başkan yardımcılığı koltuğundan alıyor. 
Gökhan gücünü, seç�mlerde rak�b� olan part�lere karşı aldığı 
oy �le Erkek �se kend� part�l�ler�ne karşı aldığı yaptırım 
kararlarıyla göster�yor!” Gökhan part� b�nasında düzenled�ğ� 
toplantında “kend�s�ne ve beled�ye başkan yardımcısı Reb�ye 
Ünüvar'a çek�len operasyonları “Beled�ye At 
Oynatamayanların Operasyonu” olarak n�telend�rm�ş ve 
söyleyeceğ� her şey� kamuoyu önünde söyleyerek. “Ben�m 
�ç�n bu konular kapanmıştır!” d�yerek artık 
konuşmayacağının altını özell�kle ç�zm�şt�. Oldukça doğru b�r 
hamle yapmıştı Gökhan çünkü sürekl� olarak böyles� 
polem�kler�n �ç�ne çek�lmes� hem kend�s�ne, kend�s�nden de 
ötes� part�s�ne zarar verecekt�. Üstel�k b�r kavga ed�lecekt�yse 
de doğru zaman da bu zaman değ�ld� çünkü seç�mlere daha 
çok vardı. Kavganın b�tt�ğ�n�n b�r başka �fadeyle “baltaların 
gömüldüğünün” �spatı da son günlerde ver�len fotoğraflar 
oldu. CHP ek�b� tam kadro, 
Başkan Gökhan'ın davet�yle, Çanakkale Beled�yes�n�n yerel 
kalkınmayı ve kooperat�fler� desteklemek amacıyla hayata 
geç�rd�ğ� “Halkın Bakkalı 2.Şubes�n�n” açılışındaydı. 
D�pnot; Halkın Bakkalı �ş� çok doğru ve güzel b�r �ş. Gezd�m, 
gördüm çok beğend�m. Yerl� üret�c�ler�n organ�k, katkısız 
ürünler� uygun fiyatlarla Çanakkalel�ler sunuluyor. 
***

Ezine'ye Yakışmadı
Geçt�ğ�m�z gün Çanakkale yerel medyada, “Ez�ne'ye 
Yakışmadı” başlığıyla serv�s ed�len b�r haberde şunlar 
söylen�yordu; “Ez�ne Beled�yes� tarafından �lçen�n düşman 
�şgal�nden kurtuluşu dolayısı �le düzenlenen konsere 
tanınmayan sanatçıların get�r�lmes� vatandaşlara hayal 
kırıklığı yaşattı. İlçe halkının hayal kırıklığına b�r de Ez�ne 
Beled�ye Başkanı Güray Yüksel'�n Ece Ronay �le yaşadığı 
polem�k damga vurdu. Sosyal medya fenomen�n� önce davet 
ed�p hemen ardından veto eden Ez�ne Beled�ye Başkanı Güray 
Yüksel'e Ece Ronay'dan çok sert yanıt verd�. Yaşananların 
s�yas� reklam olduğunu bel�rten Ece Ronay; “Reklam kokan 
hareketler bunlar. Kırk yıl kalsa muhatap olmayacağım 
�nsanlarsınız. Yanlış yol başkanım, çok yanlış sular” d�yerek 
adeta �syan ett�… Okul bahçes�nde düzenlenen konser de 
beklenen �lg�y� görmed�. Konser saat�nde yağmur yağması da 
vatandaşları ç�leden çıkardı. Yağmurla beraber vatandaşların 
tepk�s� daha da arttı. Eğlenmek �ç�n konsere gelen vatandaşlar, 
eğlenmeden ıslanarak g�tt�ler.”
Bu haberde ne m� d�yor; “Ez�ne Beled�ye başkanı Güray 
Yüksel, sen sadece b�r �k� gazetec�yle “�ş tutuyorsun.” 
Ez�ne'de k� b�r etk�nl�k �ç�n Çanakkale'de b�llboardlara b�le 
reklam ver�yorsun ama yerelde faal�yet gösteren gazetelere 
küçücük de olsa b�r �lan vermey� akıl edem�yorsun, �lanı 
geçt�k selam b�le verm�yorsun! B�z�m canımızı sıkma, 
hmmmm….”
Ş�md� gelel�m ben�m ne ded�ğ�me, “Güray Yüksel tertem�z b�r 
arkadaşımız, �l genel�ndek� en genç beled�ye başkanımız, 
oldukça da gayretl�. Bülent Turan'ı, Ez�ne'ye h�zmet 
noktasında Ankara' da en çok “yoran” başkanlardan b�r�s�, 
karşılığını da alıyor. Fakat yukarıdak� eleşt�r�lere maruz 
kalmaması �ç�n ya b�r şeyler� daha az yapması ya da daha 
fazlası yapması gerek�yor. Bunun kararını verecek kend�s�, b�r 
arkadaşı olarak Çanakkale'den görünen tabloyu paylaşmak 
�sted�m…
***

Bir Görselle Bu Yanlışın Önüne 
Geçilebilirdi
AFAD “Assos Ant�k L�man kaya düşmes� ıslahı projes�” 
hazırladı ve o bölgey� afet bölges� �lan ett�. İhale yapıldı, �lg�l� 
kurumların hazırladıkları raporlara göre ıslah projes� �ved�l�kle 
başladı. Bölgedek� oteller 300 gün h�zmet veremeyecek 
olmasına rağmen can ve mal güvenl�kler�n� tehd�t eden bu 
sorunun çözümüne yönel�k hazırlanan proje destek oldukları 
ve memnu�yetler�n� d�le get�rd�ler. Çalışmalar son sürat devam 
ederken, paylaşın b�r fotoğraf kares�ne “amel” edenler, “Asos 
Ant�k Kent�'ndek� tar�h ve doğa katl�am” var d�yerek yaygara 
kopardılar, bu t�pler�n peş�ne CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Çanakkale M�lletvek�l� Muharrem Erkek de katıldı ve mecl�se 
soru önerges� verd�. Val�l�k açıklama yaptı; “Assos, daha 
güvenl� b�r şek�lde dünya tur�zm�ne kazandırılacak” ded� ama 
bu açıklama da malum kes�m� �kna etmed�! K�m� bu konudan 
s�yaset devş�rmeye çalıştı k�m� �se gerçekten hassas�yet 
gösterd�ğ� �ç�n tepk�s�n� d�le get�rd�. Assos'ta yaşananlar �lk 
değ�l son da olmayacak bu t�p olayların önüne geçmek �ç�n ne 
yapılmalı dersen�z çok bas�t; “Yen� kamu b�naları yapılırken 
nasıl k� b�lg�lend�rme tabelasına “b�t�nce böyle olacak” görsel� 
asılıyorsa her türlü �ş �ç�n bu görseller�n asılması gerek�yor. 
Belk� y�ne tepk�ler olur ama en azından herhang� b�r hesabı 
olmadan hassas�yet gösterenler�n kaygıları g�der�lm�ş olur. 
Assos özel�nde geç kalınmış değ�l onca tepk�den sonra �lg�l� 
kurum Assos'ta k� projen�n peyzaj dah�l b�tm�ş hal�n� 
kamuoyuyla paylaşmalı… 

CHP'de Baltalar GömüldüHep Birlikte Çanakkale Belediyesini Alkışlayalım

“Ameliyattaki Hastanın Fotoğrafını Paylaşmak Gibi!”
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Güney Marmara Kalkınma Ajansı (GMKA) tarafından ilan 
edilen İşletmelerde Stratejik Yapılanma Mali Destek 
Programı kapsamında, Çanakkale Ticaret ve Sanayi 
Odası'nın (ÇTSO) yürüttüğü proje ile kurulan “Çanakkale 
Dış Ticaret Destek Merkezi” Eylül ayı itibari ile firmalara 
ücretsiz olarak; pazar tespiti, hedef ve sektör pazar analizi, 
pazar araştırması ile uygulamaya dönük dış ticaret 
eğitimleri hizmetlerini vermeye başladı.
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Kalkınma Ajansları Genel 
Müdürlüğü koordinasyonunda GMKA tarafından 
desteklenen proje ile ÇTSO bünyesinde kurulan merkez 
faaliyetlerine başlayarak projenin bittiği mayıs ayından bu 
yana bölgede bulunan 7 firmaya hizmet vermiş durumda.

Kurulan merkez ile bölgenin dış ticaret 
potansiyeli gelişecek
Merkez, ÇTSO'nun dış ticaret konusunda etkinliğinin 
artırılması; bölgede dış ticaret potansiyelini geliştirecek ve 
destekleyecek sürdürülebilir alt yapıların oluşturulması 

amacıyla kuruldu. Çatı kuruluşların etkinliğinin 
artırılmasına yönelik sürdürülebilir yapıların oluşturulması 
hedefi ile kurulan merkezde; akıllı tahta, projeksiyon cihazı, 
17 adet masaüstü bilgisayar, renkli tarayıcı ve yazıcı, 
webcam, mikrofon sistemi gibi demirbaşlar alınarak 

toplantı ve eğitim salonları da oluşturuldu.
Dış Ticaret Destek Merkezinde hali hazırda ihracat yapan 
firmaları yeni pazarlara taşımak, ihracat yapmaya 
hazırlanan firmalar için yol haritası oluşturmak ve bu 
kapsamda destek vermek, ihracat yapmamış ancak 
ihracat yapma potansiyeli olan firmalar için özendirici 
danışmanlık faaliyetleri yürütülüyor.

Merkez, destek almak isteyen 
firmalarını bekliyor
Çanakkale Ticaret Sicil Müdürlüğü'ne kayıtlı ve 
Çanakkale'de faaliyet gösteren 7 bin 806 üyenin; 
uluslararası piyasalara doğrudan erişimlerinin 
sağlanabileceği, yurt dışı pazar trendlerini yakından takip 
edebilecekleri, uluslararası rakiplerini tanıyabilecekleri, 
sektörlerinde yaşanan tüketici eğilimlerini görerek daha 
fazla katma değeri yüksek ürün üretmelerinin teşvik 
edileceği ve üyelere dış ticaret konusunda her türlü teknik 
alt yapının 

ÇTSO'dan bölge firmalarına dış ticaret desteği

Çanakkale'ye 762 Milyon TL Yatırım

Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Biga'da bir dizi 
programa katıldı. Bakan Pakdemirli, Çanakkale'ye müjde ile 
geldik derken “Çanakkale'ye 762 Milyon TL maliyetli 19 
sulama projesiyle geldik” bilgilendirmesinde bulundu. 
Tarım Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, Çanakkale'ye 762 
Milyon TL maliyetli 19 sulama projesiyle geldik derken, 
yapılacak projeleri ve yatırımı tek tek kamuoyuna duyurdu.
Yapılan bilgilendirmede, “Birinci grupta yer alan 7 projemizi 
inşallah Aralık ayı içerisinde tamamlayacak ve faydaya 
dönüştüreceğimizin müjdesini vermek istiyorum. 

Tamamlanacak projeler ile 3.6 milyon metreküp içme suyu 
temini, 15 bin dekar arazinin sulanmasını, 39 bin 769 dekar 
arazinin toplulaştırılmasını ve 5 yerleşim yerinin 
taşkınlardan korunmasını sağlamış olacağız.
Çanakkale'de bitkisel üretimi geliştirmek ve meralarımızı 
ıslah etmek amacıyla, toplam 2.5 milyon TL bütçeli, 4 yeni 
proje başlatıyoruz. Damla sulama yöntemi kullanarak ilave 
3 bin 270 dekar alanda çeltik ekilişi yaparak, çeltik 
üretimini artıracağız. Bin adet damla sakız ağacı ve bin adet 
karadut teminiyle bahçe tesis edeceğiz” ifadeleri yer aldı.

“Öğrencilerimiz Kamu 
  Kurumlarına Ait 
  Misafirhanelerde de 
  Konaklayabileceklerdir” 

Çanakkale'deki öğrencilerin konaklama ihtiyaçlarının 
karşılanmasına yönelik Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü temsilcilerinin katılımıyla Vali 
İlhami Aktaş başkanlığında toplantı gerçekleştirildi. 
eden Vali İlhami Aktaş, “Kredi Yurtlar Kurumuna 
müracaat eden öğrencilerimizin yerleştirme işlemleri 
halen devam etmektedir. Kredi Yurtlar Kurumuna 
müracaat edip yedekte bekleyen öğrencilerimiz kamu 
kurumlarına ait misafirhanelerde 
konaklayabileceklerdir” dedi.
Çanakkale'deki öğrencilerin konaklama ihtiyaçlarının 
karşılanmasına yönelik Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü temsilcilerinin katılımıyla Vali 
İlhami Aktaş başkanlığında toplantı gerçekleştirildi.
Çanakkale Valiliği koordinasyonunda ve devletin tüm 
imkanlarıyla geçici barınma sorunu yaşayabilecek 
öğrencilere yardımcı olunacağını ve hiçbir öğrencinin 
yalnız bırakılmayacağını ifade eden Vali İlhami Aktaş, 
“Kredi Yurtlar Kurumuna müracaat eden 
öğrencilerimizin yerleştirme işlemleri halen devam 
etmektedir. Kredi Yurtlar Kurumuna müracaat edip 
yedekte bekleyen öğrencilerimiz kamu kurumlarına 
ait misafirhanelerde konaklayabileceklerdir” dedi.
 Eğitim görmek için Çanakkale'ye gelen öğrencilerin 
emanet olduğunu belirten Vali İlhami Aktaş, 
“Öğrencilerimizin barınmalarından, huzur ve güven 
içinde eğitim görmelerine kadar tüm konular ile ilgili 
başta Valiliğimiz olmak üzere Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü ve tüm ilgili kamu kurumlarımız ile 
öğrencilerimize en iyi imkanları sağlayacağız” diye 
konuştu.

“Çanakkale'mize Spor Yatırımlarımız Devam Edecek”
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Biga'da kapalı yarı olimpik yüzme 
havuzunun açılışına katıldı.
“Çanakkale'miz gençlik ve spor alanındaki yatırımlarla 
bambaşka bir çehreye kavuşuyor” diyen Turan, “Tarih, 
kültür, turizm, sanayi ve tarımda öncü olan güzel 
Çanakkale'mizi sporun da merkezlerinden biri haline 
getirmekte kararlıyız. Başta küçük köylerimiz olmak üzere, 
büyük köylerimizde ve merkeze doğru basketbol sahaları, 
halı sahalar gibi spor yatırımlarımız devam edecek” dedi.

Biga'nın kadim tarihiyle, doğasıyla, sanayisiyle önemli bir 
merkez olduğunu ifade eden Turan, “Biga'mıza Kapalı Yarı 
Olimpik Yüzme Havuzu gibi önemli bir yatırımı daha 
kazandırdık. Yarı Olimpik Yüzme Havuzumuz, 1260 m² 
kapalı alana sahip. Proje bedeli 4 milyon 700 bin TL. Yarı 
Olimpik Yüzme Havuzu 12,5x25 m yükseklik, 2 m 
derinliğinde. Havuz mahallinde yerden ısıtma mevcut. 
Ayrıca 299 m²'lik bir kafeye sahip. Bigalı hemşehrilerimize, 
gençlerimize hayırlı olsun. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyoruz” şeklinde konuştu.



503 Ekim 2021 Pazargazetedegisim.com

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Üniversite 
yerleştirme sonuçlarının açıklanmasının ardından 
kayıtlarını aldı. Bu yıl ÇOMÜ'ye 7 bin 526 öğrenci kesin kayıt 
yaptırırken 2. Tercihleri bekleyen binlerce öğrenci için 
ÇOMÜ ek kontenjan açtı. Üniversite eğitimlerinin ilk yılını 
Çanakkale'ye gelmeden bitiren üniversite öğrencileri de bu 
yıl yeni kayıt yaptıran öğrencilerle kente gelecek. Bu yıl 
ÇOMÜ'ye toplamda 20 bine civarında yeni öğrenci gelmesi 
bekleniyor.
Tüm dünyayı etkisi altına alan koronavirüs nedeniyle 
geçtiğimiz yılın Mart ayında okullar virüs yayılımını 
azaltmak amacıyla üniversiteler online eğitime geçti. Bu yıl 
ise aşılamanın artması ile üniversiteliler YÖK'ün yüz yüze 
eğitim kararıyla yeni dönemde okullarına dönecekler. 
Online eğitim sürecinde okullarından uzak sınava 
hazırlanan lise mezunları zorlu bir sınav dönemini geride 
bırakarak sınava girdiler.  Üniversite tercihlerinin 5 
Ağustos'ta başlaması ile beraber milyonlarca adayı tercih 
heyecanı sardı. 5 Ağustos tarihinde başlayan YKS tercihleri 
20 Ağustos tarihinde sona erdi. ÇOMÜ de tercih 
sonuçlarının açıklanmasından önce ise genel kontenjanını 
açıkladı. Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ)'nün 
açıkladığı rakamlara göre tüm bölümler dahil olmak üzere 
bu yıl üniversiteye 10 bin 692 kişi kontenjan ayrıldığı 
açıklandı. Tercihlerin açıklanmasının ardından bu yıl 8 bin 
246 kişinin ÇOMÜ'yü tercih listesine aldığı belirtildi. Tercih 
Listesine ÇOMÜ'yü yazarak kayıt yaptıran öğrenci sayısı 

ise 7 bin 526 oldu.
İlk tercihlerin açıklanmasından sonra istediği yere 
yerleşemeyen adaylar ise YKS ek tercihleri beklemeye 
başladı. YKS ek tercihleri 23 Eylül tarihinde tamamlandı. Ek 
yerleştirme işlemi yapılan adayların üniversite kayıtlarının 
4 Ekim'de başlayacağı belirtildi. YKS ek tercih sonuçları bu 
haftaiçi içerisinde açıklanması bekleniyor.
YKS ek tercih sonuçları için ÖSYM tarafından resmi bir 
açıklama gelmedi. Fakat ek tercih kılavuzuna göre bir 
programa kayıt hakkı kazanan adayların kayıt işlemleri 
üniversiteler tarafından 4-7 Ekim 2021 tarihleri
arasında yapılacak. Buna göre YKS ek tercih sonuçlarının 2 
hafta içerisinde açıklanması bekleniyor.
Üniversitede yüz yüze eğitim hazırlıkları sürerken, fakülte 
ve meslek yüksekokullarına ilk kez adım atacak olan 
binlerce ek tercih heyecanını yaşamayı sürdürüyor. ÇOMÜ 
açıkladığı 10 bin 692 kişilik kontenjanı ilk tercihlerde 
dolduramayınca yaklaşık 2 bin kişilik ek kayıt kontenjanı 
ayırdı. Buna göre ÇOMÜ'ye bu yıl 10 bine yakın öğrenci 
yerleşmesi bekleniyor.

2. EK KONTENJANLAR BEKLENİYOR
Bu hafta içinde açıklanması beklenen ek tercih 
sonuçlarının ardından 2. Ek tercihler yapılacak.  Fakat 2. ek 
tercih tarihleri henüz belli olmadı. YKS ek tercih 
sonuçlarının açıklanmasından sonra YKS 2.ek tercihlerin 
başlaması bekleniyor. İkinci ek yerleştirmede, genel 

yerleştirme ve 
birinci ek 
yerleştirmede 
yerleşemeyen 
adaylar ile TYT puanı 
en az 140 olan 
adaylar ve AYT/YDT 
puanı en az 170 olan 
adaylar tercih 
yapabilecekler.

YAKLAŞIK 20 BİN YENİ ÖĞRENCİ 
GELECEK!
Tercihlerin açıklanmasının ardından bu yıl yaklaşık 10 bin 
öğrenci ÇOMÜ'ye kayıt yaptıracak. Her yıl kente yeni 
öğrenciler gelirken bu yıl 2 kat fazla öğrenci gelecek. Mart 
2020'de pandeminin tüm dünyada yayılmasıyla okullar yüz 
yüze eğitime ara verdi. Çanakkale'de yaşayan öğrenciler de 
online eğitim kararıyla memleketlerine, ailelerinin yanına 
döndü. Kentte öğrenci kalmadı. Geçtiğimiz yıl ise öğrenciler 
tercihlerini yaptı, ÇOMÜ'yü kazandı, kayıtlarını yaptırdı. 
Fakat geçtiğimiz yıl 1. Sınıf olan üniveriste öğrencileri artan 
vaka sayıları nedeniyle yüz yüze eğitime hiç geçemedi. 
Üniversite eğitimlerinin ilk yılını Çanakkale'ye gelmeden 
bitiren üniversite öğrencileri de bu yıl yeni kayıt yaptıran 
öğrencilerle kente gelecek. Bu yıl ÇOMÜ'ye toplamda 20 
bine civarında yeni öğrenci gelmesi bekleniyor.

ÇOMÜ'den 2 Bin Ek Kontenjan

Gelibolu Maratonuna 11 Ülkeden Sporcular Katıldı
Bu yıl 6'ncısı düzenlenen Uluslararası Gelibolu Maratonu, 
Çanakkale Savaşları'nın yaşandığı Tarihi Alan'da Vali 
İlhami Aktaş'ın da katılımı ile 4 parkurda 11 ülkeden 43'ü 
yabancı, 2 binden fazla sporcuyla koşuldu.
Gelibolu Yarımadası Tarihi Alanı'nda bu yıl 6'ncısı 
düzenlenen Uluslararası Gelibolu Maratonu, 'Pes 
Etmeyenlerin İzinde' sloganı ile gerçekleşti. Maratona, 
Çanakkale Valisi İlhami Aktaş, Gelibolu 2. Kolordu 
Komutanı Tümgeneral Rasim Yıldız, Çanakkale Savaşları 
Gelibolu Tarihi Alan Başkanı İsmail Kademir, İl Emniyet 
Müdürü Faruk Karaduman, Gelibolu Belediye Başkanı 
Mustafa Özacar, protokol üyeleri ve 2 bini aşkın sporcu 
katıldı.
Gelibolu Yarımadası Tarihi Alanı'ndaki Kilitbahir Köyü'nde 
bulunan Namazgah Tabyası'ndan startı verilen 
Uluslararası Gelibolu Maratonu, 10 kilometre, 25 kilometre 
ve 42 kilometre yanı sıra, 1915 metre Saygı Koşusu 
şeklinde 4 parkurda koşuldu.

VALİ AKTAŞ SAYGI KOŞUSU'NA KATILDI
1915 metre uzunluğundaki Saygı Koşusu'na katılan 
Çanakkale Valisi İlhami Aktaş, tüm katılımcıları 
kutlayarak, "Çok güzel bir havada 'Pes Etmeyenlerin 
İzinde' 1915 metre koştuk. Gelibolu Maratonu; sloganıyla, 
çağrısıyla başta Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere tüm 
şehitlerimiz ve gazilerimiz anısına yapılan bir koşu. Çok 
güzel bir hava var. Katılım da çok yüksekti. Tüm 
katılımcıları kutluyorum. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum" diye konuştu. 

''GELİBOLU TARİHİ ALANI'NI BİR 
BULUŞMA NOKTASI HALİNE GETİRMEK 
İSTİYORUZ''
Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanı İsmail 
Kaşdemir ise, "Bu kadar güzel bir ortamda bu kadar güzel 
bir koşu olurdu. Coğrafya çok güzel, hava çok güzel. 

Tematik parkur çok güzel. Tarihi mekânlar çok güzel siluet 
oluşturuyor. Çanakkale toprakları insana huzur ve güven 
veren müstesna topraklardır. Böyle anlamlı buluşmalarda 
insanların moralleri de güzel oluyor. Biz Tarihi Alan 
Başkanlığı olarak, Gelibolu Tarihi Alanı'nı bir buluşma 
noktası haline getirmek istiyoruz" dedi.

DERECELER BELLİ OLDU
Maratonun koşulmasının ardından, Uluslararası Gelibolu 
Maratonu'nda, 10 kilometre erkeklerde Bedri Şimşek 
birinci, Fatih Korkunç ikinci, Aytaç Çıdacı üçüncü oldu. 
Kadınlarda ise, Tuğçe Karakaya birinci, Sera Sayar ikinci, 
Bakiye Balcıoğulları üçüncü oldu. 25 kilometre erkeklerde 
birinciliği Ümit Er, ikinciliği Levent Kuva, üçüncülüğü 
Hasan Akyol, kadınlarda ise, birinciliği Gülşah Karasakal 
Öztaşkıran, ikinciliği Yasemin Hamamcı, üçüncülüğü de 
Esen Cıvlan elde etti. Erkekler 42 kilometrede birinci 
Ergün Kızılaslan, ikinci Serhat Acar, üçüncü Selim 
Korkmaz, kadınlarda da birinci Gülşen Eser, ikinci Tonea 
Kabil, üçüncü de Süreyya Acar oldu.

Çan'ın Salçaları İzmit'te
S.S. Çan Üretim ve İşletme Kooperatif ürünü Salçan 
marka salçalar İzmit'te raflarda yerini aldı.
 Çan'da üretim belgesine sahip üreticiler tarafından 
üretilen ev yapımı doğal domates salçaları İzmit 
Belediyesi Çınar Halk Market'te satılmaya başlandı. 
Kooperatif üyeleri, “Her daim kooperatifimize destek 
veren Çan Belediye Başkanımız Bülent Öz bu kez de 
ürünlerimizin İzmit'e ulaşmasına vesile oldu. 
Kendisine teşekkürlerimizi sunuyoruz” dediler.
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Balıkesir'de Bandırma Onyedi Eylül Üniversitesi Denizcilik 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mustafa Sarı, "'Müsilaj Eylem 
Planı'nın bir maddesi, Marmara Denizi'nde ekosistem esaslı 
balıkçılık yönetimine geçilmesi ve koruma alanlarıyla ilgili. 
Biz, bu madde için hiçbir şey yapmadık. Sezona, ekosistem 
esaslı balıkçılığa geçiş yaparak başlayabilirdik yani şerden 
hayır doğabilirdi. Bu bir fırsata dönüşebilirdi, başaramadık” 
dedi.
Marmara Denizi'nde müsilaj konusunda yaptığı 
araştırmalar ile tanınan, Bandırma Onyedi Eylül 
Üniversitesi Denizcilik Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mustafa 
Sarı, balık avcılığı konusunda sorunlar yaşandığını söyledi. 
Balıkçılık sezonun başlandığı 1 Eylül'de, müsilajın yok 
sayılarak yanlış yapıldığını söyleyen Prof. Dr. Sarı, "Şu anda 
en büyük sorun, balıkçılıkla ilgili. Müsilaj, balıkçılara çok 
zarar verdi. Avlanmak için denize açılan balıkçılar, sıfır avla 
geri dönüyorlar. Halbuki 22 maddelik eylem planının 

19'uncu maddesi, Marmara Denizi'nde ekosistem esaslı 
balıkçılık yönetimine geçilmesi ve koruma alanlarıyla ilgili. 
Biz, bu madde için hiçbir şey yapmadık" dedi.
Prof. Dr. Sarı, açıklamalarını şöyle sürdürdü:
“Şu andaki en büyük sorun balıkçılıkla ilgili. Her gün 
balıkçılar arıyorlar. Balıkçılar 1 Eylül'de sezona başladılar 
ama biz bir yanlış yaptık. Neydi o yanlış? 1 Eylül'deki av 

sezonunu açarken sanki hiç müsilaj yaşanmamış gibi 
davrandık. Buna üzüldük. Müsilaj balıkçılara çok zarar verdi 
ama bir taraftan da balıkçılık müsilajın oluşumunda belli bir 
paya sahip. Eylem planına uyamadık. Ekosistem esaslı 
balıkçılığa geçiş yaparak başlayabilirdik yani şerden hayır 
doğabilirdi, bu bir fırsata dönüşebilirdi. Biz bunu fırsata 
dönüştüremedik.
Riskleri öngörmek, riskleri öngördükten sonra yönetim 
kararlarını sorunun çıkmasını beklemeden almak 
gerekiyor. Şu an 1 Eylül'de av sezonunu açtık ama balıkçılar 
şu an sıfır avla dönüyorlar neredeyse. Ağlarını atıyorlar ve 
hiçbir şey çıkmıyor Marmara Denizi'nde. Bunu söyledik, 
bunu uyardık. Tedbir almamız gerekiyordu, sürdürülebilir 
balıkçılığa geçmemiz gerekiyordu, geçmedik. Ümit ederim 
ki çok kısa süre içinde Tarım ve Orman Bakanlığı 
sürdürülebilir balıkçılığa geçiş için hızlı eylem planı hazırlar 
ve bunu uygulamak için harekete geçer.”

Sağlık Bakanlığı Koronav�rüs B�l�m Kurulu Üyes� Prof. Dr. 
Alper Şener,  koronav�rüse karşı aşılananlara korunmaya devam 
etmeler� uyarısında bulundu. Aşıların oluşturduğu ant�korun 
herkeste standart olmadığını bel�rten Şener, bunun k�ş�n�n 
bağışıklık s�stem�yle �l�şk�l� olduğunun unutulmaması 
gerekt�ğ�ne d�kkat çekt�.
Çanakkale Onsek�z Mart Ün�vers�tes� (ÇOMÜ) Sağlık 
Araştırma ve Uygulama Hastanes�nde uzun yıllar görev yapan 
ve kısa b�r süre önce İzm�r Kat�p Çeleb� Ün�vers�tes� 
(İKÇÜ)Tıp Fakültes�'ne geç�ş yapan Enfeks�yon Hastalıkları 
Uzmanı Prof. Dr. Alper Şener, koronav�rüs salgının başından bu 
yana b�lg� ve b�r�k�mler�n� paylaşmaya devam ed�yor. Yapılan 
çalışmalar, araştırmalar ve makaleler üzer�nden koronav�rüs �le 
aşılamaya �l�şk�n deney�mler�n� aktaran Şener, özell�kle son 
dönemde aşı karşıtları ve söylemler�ne �l�şk�n de öneml� 
açıklamalarıyla d�kkat çek�yor.

Cov�d 19 aşıları �le �lg�l� profesyonelce b�r dezenformasyon 
yürütüldüğünü aktaran Prof. Dr. Alper Şener, “Bunun kamu 
oyunda en çok sorgulanan kısmına açıklık get�rmek lazım. 
Aşılanmış olsanız b�le korunmaya devam etmel�s�n�z! Pek� 
neden? Aşıların oluşturduğu ant�kor herkeste standart değ�ld�r, 
bunun k�ş�n�n bağışıklık s�stem� �le de �l�şk�l� olduğunu 
unutmayın. Aşı �le oluşan ant�kor yanıtının b�r koruma süres� 
var, çünkü ant�kor m�ktarı zamanla azalır. Aşılanmış, v�rüs 
poz�t�f olursanız aşısızlara göre daha az b�le olsa v�rüs 
yayarsınız” ded�.
“Gelel�m asıl dezenformasyona” d�ye Şener şöyle devam ett�; 
“Cov�d 19 aşılarının bu konularda k� poz�syonunu b�r 
başarısızlık olarak gündemde tutmak ya aşı+bağışıklık 
konularında h�ç b�r fikr� olmamak yada art n�yett�r. Örnek gr�p 
aşısı; her yıl olmanız gerek�r, v�rüs değ�ş�me uğrar ama gr�p 
aşısı y�ne her yıl yüzb�nlerce �nsanın ölümünü önler. Pol�yo 
aşısı (çocuk felc�); �nakt�f (koldan yapılan) olanı vücutta 
enfeks�yonu önler ama bağırsakta çoğalmayı önlemez. O 
yüzden ekstra ağızdan alınanı kullanılır. Ağızdan alınan �se b�r 
süre atılımı devam eder. Bu aşılar �le pol�yo erad�ke olmuştur. 
Boğmaca aşısı; bakter�y� öldürmez ama toks�n üret�m�n� bloke 
eder. Boğaza bakter� yerleş�p, yayılab�l�r. Yıllardır başarı �le 
uygulanır. Rota v�rüs aşısı; �shal� önlemez ama v�rüs m�ktarı 
üret�m�n� azaltır ve tablo hafif geçer. Kızamık; çok güçlü �mmün 
yanıt �le v�rüsü ortamdan tem�zler ancak kend�s� canlı b�r aşıdır. 
Yan� sank� zaten yıllardır olduğumuz aşılarda olmayan b�r 
m�syonu Cov�d 19 aşılarından beklememek gerek�r. Ölümü 
önlüyor mu? Evet. Ağır hastalığı önlüyor mu? Evet. Aşı 
etk�nl�ğ� yüksek m�? Evet. Aşınızı olup, korunmaya devam 
etmel�y�z. Toplumda %85 üstünde tam doz aşılı veya sürü 
bağışıklığı gel�şmes�n� başaran ülke olmadığına göre maske, 
mesafe g�b� önlemlerden tav�z vermeden aşınızı olun.”

Prof. Dr. Sarı: Müsilajdan Hayır Doğabilirdi, Başaramadık

Aşılanmış Olsanız Bile Korunmaya Devam Etmelisiniz! 
Üretici Dikim Yapmadı
Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya, 
“Üreticilerin istediği fiyatlardan ürünlerini 
satamamasından dolayı bölgemizde dikim azaldı. 
Domatesin fiyatı daha da yükselecek” dedi.
Geçtiğimiz haftalarda, Cuma Pazarı'nda kilosu 2 Liraya 
satılan domatesin fiyatı bu hafta yükseldi. Kilosu 5-6 
TL'den alıcı bulan ve cep yakan fiyatların nedenini 
açıklayan Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya, 
“Üreticilerin istediği fiyatlardan ürünlerini 
satamamasından dolayı bölgemizde dikim azaldı. 
Domatesin fiyatı daha da yükselecek” dedi.
Cuma günleri insanların uğrak yeri olan semt 
pazarında bu hafta domates fiyatları arttı. Geçen 
haftalarda kilosu 2-3 TL olan domates, bu hafta 5-6 
TL'ye satılıyor. Çanakkale'de domates fiyatlarının 
artışını Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya 
değerlendirdi.
Kaya açıklamasında,  “Bu arz talep dengesinin 
sıkışmasıdır. Pazara arz edilen mal ile pazarın talep 
ettiği malın arasındaki makasın açılmasından dolayı, 
fiyatlarda da bu makas açılır. Özellikle domates, ciddi 
şekilde zor ve masraflı üretimi olan bir üründür. 
Hastalıklarla mücadele noktasında domateste ciddi 
zorluklar vardır. Yine üretim ve bakım konusunda 
ciddi şekilde zorlukları olan bir ürün olduğu için geçmiş 
yıllarda da üreticilerin istediği fiyatlardan ürünlerini 
satamamasından dolayı bölgemizde dikim azaldı. Bu 
sebepten dolayı domates fiyatları bölgemizde 
yükselişe geçmiş durumda. Biraz daha yükselecektir 
bu fiyatlar ama son turfanların bir kısmı daha çıkmadı. 
Özellikle bölgemizde “Çanakkale Domatesi” 
dediğimizde son turfan aklımıza gelir. Son turfan 
domateslerin de bir kısmı tam anlamıyla çıkmadığı için 
şu an, pazara sunulan ürünün azlığından dolayı 
fiyatların bu şekilde yükseldiğini düşünmekteyiz” dedi.

“Sürekli Üretip Bölgemizdeki Tarımsal 
  Faaliyetleri Ayakta Tutmalıyız”

Vali İlhami Aktaş, Çanakkale Ziraat Odaları İl Koordinasyon 
Kurulu toplantısına katıldı.
Bir otelde gerçekleştirilen toplantıya; Tarım ve Orman İl 
Müdür Yardımcısı Mehmet Sezer, Çanakkale Ziraat Odası 
Başkanı İsmail Kaya, Çanakkale Ziraat Odası Yönetim 
Kurulu Üyesi Ufuk Ünver, Çanakkale Ziraat Odası Meclis 
Başkanı Necmi Mutlu, Çanakkale Ziraat Odası Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Cahit Toprakkarıştıran, Ayvacık 
Ziraat Odası Başkanı Ünal Atıcı, Lapseki Ziraat Odası 
Başkanı İsmail Sevim, Yenice Ziraat Odası Başkanı 
Fahrettin Özcan, Ezine Ziraat Odası Başkanı Anıl 
Kahraman, Eceabat Ziraat Odası Başkanı Özay Kuzu, Biga 
Ziraat Odası Başkanı M. Güray Ergün, Bayramiç Ziraat Odası 
Genel Sekreter V. Eren Mutlu, Bayramiç Ziraat Odası 
Yönetim Kurulu Üyesi Adem Örnek, Gelibolu Ziraat Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Atilla Eraslan ve Çan Ziraat Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Hasan Şahin katıldı.
Toplantıda; 2021 yılı üretim sezonunun görüşülmesinin 
ardından, bölgede yetiştirilen ürünlerin üretimi 
gerçekleşirken yaşanan sıkıntıların önümüzdeki yıllarda 
yaşanmaması için alınacak önlemler değerlendirildi. 

Devletin, çiftçinin emeğinin boşa gitmemesi için çok ciddi 
destekler verdiğini belirten Vali İlhami Aktaş, 
“Çanakkale'miz Türkiye'nin tarım alanında önemli bir yere 
sahip. Tarım ve Orman Müdürlüğümüzle, uzmanlarımızla, 
ziraat odalarımızla ve diğer bütün paydaşlarla bir araya 
gelerek birlik ve beraberlik içinde sürekli üretip 
bölgemizdeki tarımsal faaliyetleri ayakta tutmalıyız” diye 
konuştu. Ziraat oda başkanları, tarım ve hayvancılık 
sektörüne verdiği desteklerden ve Ziraat Odaları İl 
Koordinasyon Kurulu toplantısına katılımlarından dolayı 
Vali İlhami Aktaş'a teşekkür ettiler. Toplantı, görüş ve 
önerilerin ardından son buldu.  
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Ak Parti Biga İlçe Başkanı Hasan Sepici, işlerinin yoğunluğu 
sebebiyle değişiklik kararı aldıklarını ifade ederek görevini 
sonlandırdığını duyurdu.
Sepici yaptığı açıklamada şu ifadeleri kullandı; “Kıymetli 
Hemşehrilerim, Kuruluşundan bu yana birçok 
kademesinde görev aldığım, Sayın Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan'ın önderliğinde ait olduğum bu kutlu 
davanın bir ferdi olmaktan her daim gurur ve onur duydum.
 Geçtiğimiz yıl Genel Merkezimiz ve teşkilatımızın 
teveccühü ile AK Parti Biga İlçe Başkanlığı görevi şahsıma 
teslim edildi. Oluşturduğumuz Yönetim Kurulumuz ile bir 
yılı aşkın süredir Partimiz, Biga'mız ve hemşehrilerimiz için 
çalışıyoruz. Bu geçen süre zarfında Biga Teşkilatımızın 20 
yıldır kullandığı Parti binasını yenilemek, partimize ait 3 

katlı bir binayı kazandırmak bizlere nasip oldu. Yıllar 
boyunca Gençlerimizin, Kadın Kollarımızın ve Partimize 
gönül vermiş herkesin konforlu bir şekilde kullanacağı 
çalışmaların rahatça yapılacağı yeni Parti binamız kısa 
sürede tamamlanarak hizmete başlayacak. Ardından 
göreve geldiğim günden bugüne seçilmiş yerel 
yöneticilerimiz ile teşkilatımız arasında uyumlu bir çalışma 
ortamı oluşturarak başarılı çalışmalar gerçekleştirmeleri 
için uygun zemini oluşturduk. Her zaman 
hemşehrilerimizin dertlerine çözüm olan bir siyasi model 
ile onların yanında olmak en büyük hedefimiz oldu.
 Ancak geldiğimiz noktada işlerimizin yoğunluğu sebebiyle 
bir görev değişikliği kararı almış bulunmaktayız. Gururla 
yürütmekte olduğum AK Parti Biga İlçe Başkanlığı görevini 
sonlandırıyorum. Göreve geldiğim günden bu güne "Ben" 
değil "Biz" diyerek AK Partimize yakışır şekilde hizmet 
eden tüm ekip arkadaşlarıma ve görev aldığımız süreçte 
birlikte yol yürüdüğümüz teşkilatımızın kıymetli 
mensuplarına teşekkür ediyorum. Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan liderliğinde çıktığımız bu kutlu 
yolda AK Partimiz ve milletimiz için çalışmaya devam 
edeceğiz. Kıymetli hemşehrilerimi sevgi ve saygılarımla 
selamlıyor, şükranlarımı sunuyorum. Sağlıcakla kalın, 
birlik ve beraberliğiniz daim olsun. Allah'a emanet olun...”  

AK Parti Biga İlçe Başkanı İstifa etti
Terzioğlu Vakfı Burs 
Başvuruları Başladı

Hüsey�n Ak�f 
Terz�oğlu Şevkat 
Yuvası Vakfı 
tarafından yapılan 
açıklamada, öğrenc� 
bursu başvurularının 
1 Ek�m'de 
başlayacağı 
duyuruldu.
Açıklamada şu 
�fadelere yer ver�ld�:
"2021-2022 eğ�t�m 
öğret�m dönem� �ç�n 
burs başvuruları 01 

Ek�m 2021 – 01 Kasım 2021 tar�hler� arasında 
www.terz�ogluvakfi.org.tr �nternet adres�m�zden onl�ne 
olarak veya Vakıf büromuzdan gerçekleşt�r�lecekt�r. Hal� 
hazırda Vakfımızdan burs almakta olan tüm öğrenc�ler�m�z 
�le Vakıf Burs Şartnamem�ze göre Vakfımıza yen� burs 
başvurusunda bulunacak öğrenc�ler aşağıda l�stelenen 
başvuru �ç�n gerekl� belgeler� süres� �ç�nde tem�n ederek 
burs başvurusunu gerçekleşt�recekt�r.
Burs başvuru süres� �ç�nde gerekl� belgeler� tem�n etmeyen 
veya belge eks�ğ� olan öğrenc�ler�n eks�k burs başvuruları 
değerlend�rmeye alınmayacaktır.
HÜSEYİN AKİF TERZİOĞLU ŞEVKAT YUVASI 
VAKFI BURS BAŞVURUSU İÇİN ÖNCEDEN TEMİN 
EDİLMESİ GEREKEN BELGELER:
1) Fotoğraf
2) Ün�vers�tey� yen� kazananlar �ç�n ÖSYM Kazandı 
Belges�
3) Öğrenc� Belges� (Ün�vers�te öğrenc�ler� �ç�n E-
Devletten alınab�l�r.)
4) Onaylı Karne veya Transkr�pt
5) Okuyan kardeş� varsa, kardeş�n�n/kardeşler�n�n öğrenc� 
belges�
6) Kurum Araştırma Formu (www.terz�ogluvakfi.org.tr 
�nternet adres�m�zden tem�n ed�leb�l�r.)
7) Vukuatlı Nüfus Kayıt Örneğ� (E-Devletten alınab�l�r.)
8) İkametgah Belges� (E-Devletten alınab�l�r.)
9) A�le Gel�r Durumunu Göster�r Belge (Maaş Bordrosu, 
Ç�ftç�l�k Belges�, SGK H�zmet Dökümü vs)
(Memurlar �ç�n E-Devletten alınab�l�r.)
10) Ün�vers�te öğrenc�ler� �ç�n Adl� S�c�l Kaydı (E-
Devletten alınab�l�r.)
11) Öğrenc�n�n; anne, baba ve kend�s� adına E-Devletten 
tem�n etmes� gereken belgeler:
a. Esnaflardan Verg� Da�res� Müdürlüğü kayıtlarında 
(Verg�, 2022S.K.,Nafaka Vs) mükellefi olup olmadığının, 
anne, baba ve kend�s� adına E-Devletten tem�n ederek 
belgelenmes�,
b. SGK Müdürlüğünün kayıtlarında herhang� b�r �şte 
çalışmayan veya ç�ftç�, anne, baba ve kend�s� adına E-
Devletten tem�n ederek belgelenmes�,
c. Tapu S�c�l Müdürlüğünün kayıtlarında herhang� b�r 
gayr�menkul kaydı olup olmadığının, anne, baba ve 
kend�s� adına E-Devletten tem�n ederek belgelenmes�, 
(belgelenem�yorsa, e-devlet ekran görüntüsünün alınması),
d. Tarım ve Orman İl/İlçe Müdürlüğünün kayıtlarında 
herhang� b�r gayr�menkul ve destekleme kaydı olup 
olmadığının, anne, baba ve kend�s� adına E-Devletten 
tem�n ederek belgelenmes�,
e. Trafik İl/İlçe Tesc�l Müdürlüğünün kayıtlarında herhang� 
b�r araç kaydı olup olmadığının, anne, baba ve kend�s� 
adına E-Devletten tem�n ederek belgelenmes�, 
(belgelenem�yorsa, e-devlet ekran görüntüsünün alınması),
f. A�le, Çalışma ve Sosyal H�zmetler İl Müdürlüğünün 
kayıtlarında sosyal yardımlardan yararlanmasına �l�şk�n b�r 
kaydı olup olmadığının, anne, baba ve kend�s� adına E-
Devletten tem�n ederek belgelenmes�,
NOT:* 2021-2022 Eğ�t�m Öğret�m dönem�nde 
Vakfımızdan burs alan tüm öğrenc�ler yarıyıl tat�l�nde 
başarı durumunu göster�r belgey� Vakfımıza tesl�m etmek 
zorundadır.
** Aslen Çanakkalel� olmayıp 10 yıldır Çanakkale'de 
�kamet eden k�ş�ler, Vakfımıza burs başvurusunda 
bulunab�lmeler� �ç�n 10 yıldır Çanakkale'de �kamet ett�ğ�n� 
�spatlamak zorundadır. (Örn. 10 yıl önces�ne a�t karne 
vs).”

Gestaş'tan O İddialara Yalanlama
Gestaş, 'Bayram�ç' 
�s�ml� gem�s�n�n 
Gey�kl�-Bozcaada 
sefer�n� yaptığı 
yükselen dalgalar 
neden�yle su alarak 

tehl�ke atlattığı yönündek� �dd�aları yalanladı. Ş�rket, gem�n�n 
h�çb�r şek�lde emn�yets�z b�r durumla karşı karşıya kalmadığı ve 
sefer� güvenl� b�r şek�lde tamamladığını b�ld�rd�.
Gestaş'tan yapılan açıklamada şu �fadelere yer ver�ld�:
"Gey�kl�-Bozcaada Hattı'nda sefer yapan Bayram�ç adlı 
gem�m�z, bugün saat 10.00'da Gey�kl� kalkışlı Bozcaada sefer�n� 
gerçekleşt�rd�ğ� esnada; Bozcaada İskeles�'ne yarım m�l mesafe 
kala, kapağın güverte �le b�rleşt�ğ� kısımdan, gust (an� rüzgar 
artışı)  geç�ş� ve sert havanın da etk�s�yle yükselen dalga 
sularını, gem�n�n can ve mal güvenl�ğ� gereğ� baş omuzluktan 
almış, kapak ve alın sacı b�rleş�m�nden su g�r�ş� olmuştur. 
Kısa sürede güverteye dolan den�z suyunun, sert havanın etk�s� 
�le bağlı bulunduğu korumadan devr�len çöp kovalarının etrafa 
saçtığı atıklarla b�rl�kte freng� (tahl�ye çıkış) del�kler�n�n b�r 
kısmının tıkanması sonucu, bazı bölgelerde su artışı oluşmuştur. 
Gem� personel�n�n freng� (tahl�ye çıkış) del�kler�n� açması �le 
suların dışarıya boşalması yaklaşık 6 dak�ka kadar sürmüştür. 

Gem�n�n d�zaynı gereğ� ana güverte sacı balık sırtı şekl�nded�r. 
Araç güverten�n sancak ve �skele alabanda sacı h�zasına gelen 
ve bu bölgede b�r�ken sular o bölgedek� araçların tampon 
h�zasına kadar yükselm�şt�r. 
Bazı basın organlarında yer alan görüntüler, 6 dak�kalık su 
dolum ve tahl�ye esnasında çek�len görüntüler olup; özell�kle 
sadece su b�r�k�nt�s�n�n fazla olduğu alanları yansıtmaktadır. 
Bu görüntüler, sank� gem�dek� tüm alanlarda aynı sev�yede su 
varmış g�b� b�r algı oluşturmaktadır. Ancak gerçek şudur k�; 
gem�n�n tüm alanlarında su, bu sev�yede olmadığı g�b�; 
gem�m�z, h�çb�r şek�lde emn�yets�z b�r durumla karşı karşıya 
kalmamış; seyr�ne güvenl� b�r şek�lde devam etm�ş ve 
tamamlamıştır. 
Gem�m�z sefer�n� tamamladıktan sonra tekn�k ek�b�m�z, gerekl� 
tesp�tler� gerçekleşt�rm�ş ve kapak �le güverten�n b�rleşt�ğ� 
alandak� aralık olab�lecek m�n�mum açıklığa düşürülmüş, alt 
kısma suyu perdeleyecek b�r s�stem yapılmış ve tahl�ye del�kler� 
gen�şlet�lm�şt�r. 
Gem�m�z, akşam saatler�nde yen�den seferler�ne başlamıştır. 
Bu g�b� b�r durumun y�nelenmemes�n� temenn� eder, yaşanan bu 
olaydan dolayı tüm yolcularımıza geçm�ş olsun d�lekler�m�z� 
�let�r�z.”

Uludağ Elektrik İngilizlere Satıldı
Uludağ Elektrik Dağıtım A.Ş. ve Limak 
Uludağ Perakende Elektrik Satış 
A.Ş.'nin (Uludağ Elektrik Şirketleri) tek 
hissedarı olan Uluğ Enerji Dağıtım ve 
Perakende Satış Hizmetleri A.Ş.'nin 
(Uluğ) paylarının tamamının devri için 
hisse satış sözleşmesi, 30 Eylül 2021 
tarihinde imzalandı.
Limak Yatırım ile uluslararası 
sürdürülebilir altyapı yatırım fonu Actis 
arasında Bursa, Balıkesir, Çanakkale ve 
Yalova illerinin bulunduğu Uludağ bölgesinde elektrik 
dağıtım ve perakende satış faaliyetlerini sürdüren Uludağ 
Elektrik Dağıtım A.Ş. ve Limak Uludağ Perakende Elektrik 
Satış A.Ş.'nin (Uludağ Elektrik Şirketleri) tek hissedarı olan 
Uluğ Enerji Dağıtım ve Perakende Satış Hizmetleri A.Ş.'nin 
(Uluğ) paylarının tamamının devri için hisse satış 
sözleşmesi, 30 Eylül 2021 tarihinde imzalandı.
Söz konusu hisse devrinin Rekabet Kurumu, T.C. Enerji 
Piyasası Düzenleme Kurumu onayları ve ilgili diğer 
koşulların tamamlanmasının ardından gerçekleşmesi 
öngörülüyor. Dünyanın önde gelen sürdürülebilir altyapı 
yatırım fonu Actis'in, dünya çapında farklı ülkelerde 18 ofisi 
bulunuyor. Kuruluşundan itibaren yatırımcılarından 24 
milyar ABD Doları büyüklüğünde fon katılımı sağlayan 

Actis, sahip olduğu 
portföyüyle 40 milyonun 
üzerinden insana hizmet 
sağlarken, enerji alanına 
bugüne kadar 24 GW 
üzerinde kurulu kapasiteye 
sahip konumda.
Limak Yatırım Yönetim 
Kurulu Başkanı Ebru 
Özdemir, söz konusu hisse 
satış anlaşmasına ilişkin 

yaptığı açıklamada şunları söyledi:  “Yaklaşık 1 yıldan bu 
yana İngiliz yatırım fonu Actis ile Uludağ Elektrik'in 
hisselerinin devri için yaptığımız görüşmeleri tamamladık 
ve hisse devir sözleşmesini imzaladık. Yapılan bu 
anlaşmanın, özellikle altyapı yatırımlarında yabancı 
yatırımcıların Türkiye'nin potansiyeline olan ilgisinin bir 
göstergesi olduğunu düşünüyorum. Yabancı yatırımcı için 
yatırım yapılacak güvenli bir liman olarak görülen ülkemiz 
ve sektörümüzün önümüzdeki yıllarda da büyümesini 
sürdürmesini bekliyoruz. Limak Şirketler Grubu olarak bu 
satıştan elde edeceğimiz geliri, Türkiye'de faaliyet 
gösterdiğimiz sektörlerde yürütmeyi öngördüğümüz diğer 
projelerimize yatırmayı düşünüyoruz.”  
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CHP Çanakkale İl Başkanlığı eğitimdeki sorunlara dikkat 
çekti. CHP Çanakkale İl Başkanı Metin Ümit Ural yaptığı 
konuşmada, öğrencilerin eğitime ulaşmadaki zorluklarını 
ele alarak öğretmenler için de  '' Cumhuriyet Halk Partisi 
iktidarında Türkiye'nin atanamayan öğretmenler diye bir 
sorunu kalmayacak'' dedi.
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 81 ilde eş zamanlı olarak 
düzenlendiği basın açıklaması ile eğitim sisteminde 
yaşanan sorunlara değinildi. CHP Çanakkale İl Başkanı 
Metin Ümit Ural ''Çocuklarımızın eğitimi için hazırız, 
geleceğimizi karanlıktan kurtaracağız!'' diyerek başladığı 
konuşmada, ''Tek adam rejiminin ülkemizi içine soktuğu 
çok yönlü krizin ağır sonuçlarını yaşadığımız alanların 
başında eğitim gelmektedir. 19 yıllık AKP iktidarı süresince 
liyakatten uzak ideolojik saiklerle yapboz haline getirilen 
eğitim sistemimizin yapısal sorunları, iktidarın 
yönetemediği COVİD-19 salgını süresince daha da 
derinleşmiş ve iyice gün yüzüne çıkmış durumdadır. '' dedi.

''ÇOK BÜYÜK BİR ÖĞRENİM KAYBIYLA 
KARŞI KARŞIYA OLDUĞUMUZ AÇIKTIR''
Ural, ''Türkiye, COVİD-19 salgını boyunca okulların kapalı 
kaldığı uzun süre boyunca 2 milyon 316 bin öğrenci 
uzaktan eğitimin yürütüldüğü EBA sistemine 
ulaşamamıştır. 1 milyon 459 bin öğrenci ise internet 
erişimine sahip değildir. Bu yetersizliklerle beraber, 
uzaktan eğitimden bir şekilde yararlanabilen 
öğrencilerimiz de dahil olmak üzere çok büyük bir öğrenim 
kaybıyla karşı karşıya olduğumuz açıktır. İktidarın salgın 
döneminde eğitim alanında ortaya koyduğu tercihler, var 
olan fırsat eşitsizliklerinin daha da derinleşmesine yol 
açmıştır. Milli Eğitim Bakanlığı'nın salgın süresince ortaya 
çıkan öğrenme kaybının boyutlarını ölçme ve bu kaybın 
telafisi için derhal gerekli bilimsel çalışmaları başlatması 
gerekmektedir'' şeklinde ifade etti.

''YETERSİZLİKLER NEDENİYLE DERİN 
KAYGILAR ORTAYA ÇIKTI''
6 Eylül'de yüz yüze eğitime tekrar başlanmasıyla birlikte 
yaşananları değerlendiren Ural, '' Öğretmenlerimiz ve 
çocuklarımız okullarına kavuşmuşlardır. Uzun bir aradan 
sonra yüz yüze eğitime dönüşün büyük bir mutluluk 
yaratması gerekirken, yetersizlikler nedeniyle eğitimin 
tüm paydaşlarında derin kaygılar ortaya çıkmıştır. 
Okullarda ihtiyaç duyulan 101 bin yardımcı hizmet personeli 
hala atanmamıştır. Okullarımızda hijyenin korunmasını 
sağlayacak bu atamaların derhal gerçekleştirilmesi 
gerekmektedir. Gerekirse Milli Eğitim Bakanlığı'na ek 
kaynak aktarımı yapılabilir'' dedi.

''43 BİN 627 DERSLİK İHTİYACI VAR''
Ural, Okulların açılmasıyla birlikte vaka sayısındaki artışla 
ilgili konuşarak, ''Haftalardır birçok kentte sınıflarda 
vakalar ortaya çıkmakta ve yayılmaktadır. Sosyal 
mesafenin korunabilmesi için sınıfların seyreltilmesi 
gerekirken, birçok okulda öğrenciler kalabalık sınıflarda 
derslere girmektedirler. Bazı okullarda farklı düzeylerde 
sınıfların aynı dersliklerde eğitim gördüğü bilinmektedir. 

Bunun en büyük sebebi 43 bin 627 derslik ihtiyacıdır. 
Yandaşlara, beşli çeteye, Saray beslemelerine kaynak 
ayıran iktidar; çocuklarımızın sağlığı, eğitimi ve geleceği 
için gereken bu ihtiyacı karşılamamaktadır'' dedi.

''PARTİMİZ VE BELEDİYELERİMİZ 
HAREKETE GEÇMEYE HAZIR''
''Cumhuriyet Halk Partisi olarak, buradan bir kez daha ilan 
ediyoruz'' diyen Ural sözlerine şu şekilde devam etti; ''Sayın 
Genel Başkanımızın da belirttiği gibi, biz çocuklarımızın 
eğitimi için bu ihtiyacı karşılamaya hazırız. Gerekli sayıda 
derslik ve okulu, ihtiyaç duyulan yerlerde belediyelerimiz 
eliyle inşa etmeye hazırız. Arsa gösterildiği anda 
belediyelerimiz gerekli çalışmayı başlatacak ve en kısa 
sürede ihtiyaç duyulan derslikleri eğitim ve öğretime hazır 
hale getireceklerdir. Aynı şekilde, tamirata ve onarıma 
ihtiyaç duyan derslik ve okullar için de partimiz ve 
belediyelerimiz harekete geçmeye hazırdır'' diye konuştu.

İKTİDARIMIZDA ATANAMAYAN 
ÖĞRETMEN SORUNU KALMAYACAK
Konuşmalarına devam eden Ural, ''Eğitim sistemimizin en 
acil ihtiyaçlarından bir diğeri de geleceğimizi yetiştiren 
öğretmenlerin temel sorunlarının çözülmesidir. İlk olarak 
öğretmen açığının kapatılması gerekmektedir. Sayıştay 
raporlarına göre 138 bin, MEB'in raporuna göre 107 bin 
öğretmen ihtiyacı vardır. Şu ana kadar yalnızca 20 bin 
atama yapılmış, öğretmenlerden gelen tepkiler üzerine 
Erdoğan 15 bin ilave atamayı müjdeymiş gibi duyurmuştur. 
Bu atamaları gerçekleştirmemek ise Saray'ın bilinçli 
tercihidir. Biz bu tercihleri değiştireceğiz. Cumhuriyet Halk 
Partisi iktidarında Türkiye'nin atanamayan öğretmenler 
diye bir sorunu kalmayacak. Bizim tercihlerimiz açık ve 
nettir: Toplumdaki en önemli meslek gruplarından birini 
öğretmenlerin oluşturduğunun farkındayız. Öğretmenlerin 

haklarını ve çalışma koşullarını yasal güvenceye 
kavuşturacak Öğretmenler Meslek Kanunu'nu çıkaracağız. 
Bununla birlikte, hak kayıplarının önüne geçmek için 
sözleşmeli öğretmen, ücretli öğretmen gibi garabetleri 
ortadan kaldıracak, kamuda çalışan tüm öğretmenlerin 
insanca koşullarda eşit şartlarda ücret almalarını ve özlük 
haklarına sahip olmasını sağlayacağız. Öğretmenlerin 3600 
ek gösterge hakkını teslim edeceğiz'' dedi.

''ÇOK TEMEL SORUNLAR ÜZERİNE 
MÜCADELE VERMEK DURUMUNDA 
KALIYORUZ''
Ural konuşmasının sonunda, ''Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak, bir toplumun geleceğinin eğitime bağlı olduğunun 
bilincindeyiz. Cumhuriyetimizin ve partimizin kurucusu 
Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün ifadeleriyle, 
“Eğitimdir ki, bir milleti ya hür, bağımsız, şanlı yüksek bir 
topluluk halinde yaşatır ya da milleti esaret ve sefalete terk 
eder.” Bugün maalesef Saray rejiminin elinde devletin 
eğitim politikası, 100 yıl önce inşa edilen Cumhuriyetin 
eğitim felsefesinin gerisine düşmüştür. Bu nedenle eğitim 
üzerine konuşurken teknolojiden, bilim insanı 
yetiştirebilmekten, çağın gereklerinden bahsetmek yerine 
çok temel sorunlar üzerine mücadele vermek durumunda 
kalıyoruz. Ancak buna mecbur olmadığımızın farkındayız.  
Cumhuriyet Halk Partisi iktidarında; rantı yandaşlara 
harcamak yerine geleceğimize ayıracağımız kaynaklarla 
eğitimin tüm paydaşlarının ihtiyaçlarının karşılandığı, tüm 
çocuklarımızın nitelikli eğitime ulaşabildiği, hiçbir ailenin 
çocuklarının geleceğinden endişe duymadığı, 
öğretmenlerin güvenle yeni nesilleri yetiştirdiği eşit ve adil 
bir eğitim sistemini inşa edeceğiz. O gün gelene kadar, 
imkânlarımız doğrultusunda, çocuklarımızın eğitimi için 
elimizi taşın altına koymaya hazırız. Biz hazırız, 
geleceğimizi karanlıktan kurtaracağız!'' dedi.

“Türkiye'nin Atanamayan Öğretmenler Diye Bir Sorunu Kalmayacak”

“Öğrencilerimize İvedi Bir Şekilde Somut Çözümler Sunulmasını Bekliyoruz”
DEVA Partisi Çanakkale İl Başkanı Av. Berkan Karaca, 
üniversite öğrencilerinin barınma sorununa ilişkin 
açıklama yaptı.
Çanakkale'mizde yeterli sayıda KYK ve özel yurt 
olmadığını aktaran Karaca yaptığı yazılı açıklamada şu 
cümleleri kurdu; “Çanakkale Onsekiz Mart Üniversite'mizin 
mevcut öğrenci sayısı 41.204 olup; 2021 ÖSYS kontenjanı ile 
birlikte ilimizin toplamda 51.856 öğrenciye ev sahipliği 
yapacağı öngörülmektedir. Bu sayının 35.014'ü Merkez 
ilçede eğitim gören öğrencilerimizdir. Çanakkale Merkez'de 
KYK yurdu kapasitesi 5.290 kız ve 2.158 erkek olmak üzere 
7.448,  özel yurt kapasitesi ise 3.775 kız ve 2.099 erkek 
olmak üzere 5.874'dir. Sonuç itibariyle KYK yurdu ve özel 
yurt olarak toplamda sadece 13.322 öğrenci kapasitesi söz 
konusudur. Bununla birlikte pandemi döneminde herhangi 
bir destek alamamaları sebebiyle 22 özel yurt bu süreci 

atlatamayarak kapanmak zorunda kalmıştır. Verilerini 
detaylı olarak açıkladığımız üzere Çanakkale'mizde yeterli 
sayıda KYK ve özel yurt olmadığı gibi, mevcut olan özel 
yurtların bir bölümü de iktidarın kötü yönetimi nedeniyle 
maalesef kapılarını kapatmak durumunda kalmıştır. Tüm 
bu gelişmeler ışığında yakın bir zamanda üniversitelerin 
açılacak olması nedeniyle ev ve yurt arayan öğrencilerimiz 
haklı serzenişlerde bulunarak yurt ve konut yetersizliği ve 
ev kiralarının pahalılığı nedeniyle mağduriyetlerini dile 
getirirken, Cumhurbaşkanı yine gençlerimizi 
düşmanlaştırarak, yalancılıkla hatta öğrenci dahi 
olmamakla suçlamaktadır.  İktidarın görevi vatandaşını 
düşman görmek değil; aksine onları dinlemek, anlamak ve 
sorunlarına çare bulmaktır. Bu süreçte de yetkililer 
tarafından yurt ve ev bulamayıp mağdur olan 
öğrencilerimize ivedi bir şekilde somut çözümler 

sunulmasını bekliyoruz. Deva Partisi olarak her zaman 
gençlerimizin yanında olacak, tüm vatandaşlarımızın 
dertlerine çözüm bulacağız.”  
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Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurumu tarafından 
tüketici kredilerine ilişkin genel vade sınırı geçtiğimiz 
haftalarda yenilenerek, kredi tutarı 50 bin TL'nin 
üzerinde olan krediler için 36 aydan 24 aya indirilmesine 
karar verildi.
Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurumu tarafından 
tüketici kredilerine ilişkin genel vade sınırı geçtiğimiz 
haftalarda yenilenerek, kredi tutarı 50 bin TL'nin 
üzerinde olan krediler için 36 aydan 24 aya indirilmesine 
karar verildi. Bu durumun esnafa olan etkisi konusunda 
değerlendirmelerde bulunan Çanakkale Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birlik Başkanı Ünal Özcan, bu 
kararın hem tüketiciyi hem de pandemi döneminde 
zorlanan esnafı daha da zora sokacağını belirtti. 
BDDK'nın resmi internet sitesinde yayımlanan karara 
göre, Bankaların Kredi İşlemlerine İlişkin Yönetmelik, 
Finansal Kiralama, Faktoring ve Finansman Şirketlerinin 
Kuruluş ve Faaliyet Esasları Hakkında Yönetmelik, Kredi 
Yönetmeliği  ve Finansal Kurumlar Yönetmeliği uyarınca 
tüketici kredilerinde vade sınırını incelenmesinin 
ardından, tüketici kredilerine ilişkin genel vade sınırı 
kredi tutarı 50 bin liranın üzerinde olan krediler için 36 
aydan 24 aya indirildi.
Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birlik Başkanı 
Ünal Özcan, bu kararın etkilerini hem esnaf hem de 
vatandaşlar açısından değerlendirdi. Özcan,  “36 ay 
vadeli krediler çok avantajlıydı. Veriler açıklandı ve 83 
milyonluk Türkiye'de 6o milyona yakın kişinin kredi 
borcu var. Bunları rakamlarla açıkladılar. Herkesin bir 
şekilde, esnaf kredisi olsun tüketici kredisi olsun, borcu 
var. Bu süreyi ne kadar aşağı çekerseniz, insanların 
bunu ödeme durumu zor oluşuyor. 36 aydan 24 aya 
çekilmesi muhakkak piyasa ve halk 'Acaba ne getirecek, 
24 ayda nasıl ödenecek' sorularına cevap verecek. Ama 
bu sürenin aşağıya çekilmesi bizim gözümüzde uygun 
olmadı” ifadelerini kullandı. 
Özcan, “Bugün inşaat piyasasını canlandırmak için faiz 
oranları geri çekildiği zaman 10 yıla kadar krediler 
verildi. Aynı şekilde araç kredilerinde en az 5 yıldan 
başlayan krediler vardı. Bu uzun süreli krediler, 

piyasaları canlandırmıştı. Şimdi vadenin aşağıya 
çekilmesi eskisi gibi canlanmaktan ziyade biraz olsun 
insanların çok temkinli yaklaşmasına neden olacak. 5 
senede ödediğiniz araba kredisini 2 seneye 
indirdiğinizde, bu oranları ödeyebilmek şu anki hayat 
şartlarında mümkün değil. Bu yüzden talebi de 
azaltacak düşüncesi içerisindeyiz” dedi. 

PERAKENDE YASASI DÜZENLENSİN!
Fahiş fiyatlar konusuna da değinen Başkan Özcan, 
“Piyasalarda özellikle süpermarketlerde, zincir 
mağazalarda yapılan denetimler var. Bu denetimlerle 
fahiş fiyat araştırmaları yapılıyor. Bundan önce 
dönemlerde çok kereler Meclis'in gündemine geldi ama 
geçmemişti. Acil olarak perakende yasasının, hal 

yasasının düzenlenmesinİ ve yürürlüğe girmesini 
istiyoruz. Zincir mağazalarla ilgili olarak ise, her sokakta 
bir zincir mağaza olması zaman içerisinde büyük 
zararlar getireceğini söylüyorduk. 1 Ekim'de açılacak 
mecliste öncelikli olarak perakende yasasını bekliyoruz” 
diye konuştu. 

 “UCUZA ALIP, PAHALIYA 
SATIYORLAR”
“Bir mahallede 300 metre aralığı kuralı olmalı, bu 
şubelerde her ürün satılmamalı, Fiyat politikası 
denetlenmeli” diyen Özcan, “Mesafe şartına göre bir 
mahallede zincir mağazasının bir şubesi varsa, diğer 
şube en az 300 metre uzaklıkta açılmalı. Bir mahallede 
2-3 tane olmamalı. Ayrıca bu mağazalar 40 ayrı meslek 
grubuna ait ürünü satıyor. Ayakkabıdan, tuhafiyeye, 
mobilyaya kadar her şey var. Bu konuya denetim 
getirilmeli. Mevcut esnafın mal alırken rekabet şansı 
yok. Bu mağazalar ürünü daha Hal'e gelmeden alıp, 
pazar fiyatının üstünde satıyorlar. Ucuza alıp, pahalıya 
satıyorlar. Yerel esnaf büyük sermaye ile nasıl rekabet 
etsin” şeklinde belirtti.

“UNDAN, GIDAYA KADAR TÜM 
KALEMLERDE FİYAT ARTIŞI VAR”
Fiyat artışları ile ilgili olarak ise Ünal Özcan şu 
açıklamalarda bulundu: “ Geç kalındı ama, zararın 
neresinden dönülse kardır. Undan, gıdaya kadar tüm 
kalemlerde fiyat artışı var, bu artış tüm sektörleri 
olumsuz etkiliyor.  Maliyetlerde artış var. Yılsonunda 
artış olurdu, ama şimdi her ay, hatta her hafta artış 
yaşanıyor.  10 gün önce 4 kilosu 50 lira olan yerel salça 
bile, 10 gün sonra 70 lira oluyor. Bunun sadece 
denetlemelerle olması mümkün değil, sıkıntı büyük.  
Bunun önüne geçilmesi için 1 Ekim'de meclis açılınca 
perakende ve zincir yasasının çıkmasını bekliyoruz”.

50 Bin Liranın Üzerinde Olan Krediler İçin 36 Aydan 24 Aya İndirildi
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Assos Antik Limandaki kaya ıslah projesinde tehlikeli 
kayaların sökümü ve çelik ağ serimi olarak duyurulan 
projedeki kazıların tarihi ve doğal dokuyu yok ettiği 
görüntüler Türkiye gündemine oturdu. Çanakkale Onsekiz 
Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Mühendislik Fakültesi Jeoloji 
Bölümü'nden emekli olan Jeoloji Profesörü Doğan Perinçek 
ise yapılan çalışmalarda tarihi dokuya zarar verildiğini 
fotoğraflar ile belgeledi. Tartışmalı alanın tepeden de böyle 
görüntülendi.
Ayvacık ilçesinde Kuruluşu M.Ö. 2000'e uzanan Assos 
Antik Limanı, Athena Tapınağı, amfi tiyatrosu, tarihi cami, 
köprüsü, kalesi, taş evleri, otelleri ve restoranlarıyla 
özellikle yaz aylarında tatilcilerin en gözde yeri iken şimdi 
bölgede yapılan ıslah çalışmalarını görenler gözlerine 
inanamıyor. Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 
Mühendislik Fakültesi Jeoloji Bölümü'nden emekli olan 
Jeoloji Profesörü Doğan Perinçek bölgede yapılan ıslah 
çalışmalarının tarihi ve doğal yapıda ne ölçüde tahribata 
yol açtığını gözlemlemek üzere alana girdiğini belirtti.  
Perinçek gözlemlerini gazetemize aktardı.
Her yıl yüz binlerce ziyaretçiyi ağırlayan ve Tatilcilerin, 
modern çağdan geçmişe doğru uzanan bir yolculuk yaptığı 
Assos Antik Liman'a inen yolun sol kısmındaki yamaçta 
yer alan kayalar ve taş parçaları depremler ve doğa 
koşullarının etkisiyle düşmeye başladı.  İlk olarak 2015 
yılında bir turistik tesisin çatısına, geçen yıl ekim ayında 
ise yola düşen büyük kaya parçalarının büyük felakete 
mahal vermemesi için AFAD, bir yıla yakın süren 
incelemelerinin ardından yaşanan tehlikeye ilişkin bir 
rapor hazırladı ve alan 'afet bölgesi' ilan edildi. 'Afet bölgesi' 
ilan edilen Assos Antik Liman'daki otel ve restoranlar, 
yolun yamaç kısmındaki büyük kayaların ıslahı için 500 
gün süreyle kapatıldı.  AFAD'ın raporu doğrultusunda, 
Assos'taki tehdidi ortadan kaldırmak için devletin ilgili 
kurumları harekete geçti. Çanakkale Valisi İlhami Aktaş, 
Assos Antik Limanı'ndaki turistik tesis işletmecileriyle bir 
toplantı yaparak, hazırlanan rapor ve projeye ilişkin 
bilgilendirme yaptı. Assos Kaya Islahı Yapım İşi, Ayvacık 
Köylere Hizmet Götürme Birliği tarafından 26 Mart'ta ihale 
edildi.  Antik Liman'a inen yol ise Behram köyü girişindeki 
Aristoteles Heykeli önüne jandarma tarafından koyulan 
dubalarla bu sabah ulaşıma kapatıldı. İlk olarak 500 günde 
bitirilmesi planlanan çalışmalar için Assos Antik 
Limanı'ndaki otel, pansiyon, kamp, restoran, büfe, çay 
bahçesi ve dondurmacı olmak üzere toplam 19 tesis 
kapatılarak, tahliye edildi.

Çalışmaların Görüntüleri Ortaya Çıktı
Girmenin yasak olduğu Assos Antik Limanı'nda kaya 
düşmelerine karşı yapılan “ıslah” projesinin görüntüleri 
ortaya çıktı. Yamaçtaki tehlikeli kayaların sökümü ve çelik 
ağ serimi şeklinde duyurulan projede kazıların tarihi-doğal 
dokuyu yok ettiği görüldü. 'Assos Antik Liman'da bulunan 
kayaların düşmesini engelleme projesi' adıyla başlayan 
ıslah çalışmalarının dün denizden çekilen görüntülerle 
çevre ve tarih katliamına dönüştüğü ortaya çıktı. 
Yayınlanan fotoğraflarda tehlike oluşturan kayaların 
söküleceği, diğerlerinin ise çelik ağlar ile sabitleneceği 
belirtilerek başlanan ıslah çalışmaları sırasında Assos 
Antik Kenti yamaçlarında yer alan neredeyse tüm 
kayaların ve bitki örtüsünün yok edildiği görüldü.

''Neden Çok Geniş Bir Alanda Hafriyat 
Yapıldı?''
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Mühendislik 
Fakültesi Jeoloji Bölümü'nden emekli olan Jeoloji Profesörü 
Doğan Perinçek, konu hakkında ilk tepki gösterenlerden 
biriydi. Perinçek,  ''Assos antik kenti sit alanında neler 

oluyor? Fotoğraflarda görülen alanları son bir yıl içinde 
özellikle olmak üzere,  yıllarca  jeoarkeoloji çalışması 
yapan ve jeoarkeoloji dersi anlatan bir kişi olarak gezdim'' 
diyerek yetkililere sorularını yöneltti, ''Soruyorum?  
Soldaki fotoğrafta kırmızı ile işaretlediğim alanda 
gözlemlediğim arkeolojik kalıntılar (buluntular) soldaki 
fotoğrafta görülen hafriyat yapılan alan içinde kalmaktadır.  
Söz konusu arkeolojik buluntular kazı sırasında yok 
edilmiş midir? Bu hafriyat işlemi yapılırken Çanakkale 
koruma kurulundan bir arkeolog gözlemci olarak alanda 
bulunulmuş mudur? Yada Assos sit alanında kazı yapan 
ÇOMÜ ekibinden bir kimse alana gözlemci olarak çağrılmış 
mıdır? Bölgede sınırlı bir kaya temizlemesi yapılması 
yeterli iken; neden çok geniş bir alanda hafriyat yapılıp, 
alanda yerleşime uygun sekiler oluşturulmuştur?'' 
şeklinde konuşmasının ardından olay Türkiye gündeminde 
de yer buldu.

Meclise Önerge Verildi
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili 
Muharrem Erkek de, Assos Antik Liman Mevkiinde yapılan 
çalışmalardaki özensiz tutuma dair soru önergesi verdi. 
Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkanlığına 4 sorudan 
oluşan soru önergesi sunarak,  yapılan çalışmaların 
sorumsuz ve özensiz olduğunu ifade etti. Yetkililerle ilgili 
bir yaptırım yapılıp yapılmayacağı ile ilgili de soru ekledi.

''Bu Bir Katliamdır''
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Mühendislik 
Fakültesi Jeoloji Bölümü'nden emekli olan Jeoloji Profesörü 
Doğan Perinçek, bölgede yapılan tahribatın ne ölçüde 
olduğunu belirlemek amacıyla yerinde incelemelerde 
bulundu. Perinçek, yapılan çalışmalarda tarihi dokuda 
tahribat yapıldığını fotoğraflarla belgeleyerek, ''Assos 

yamaçlarında kaya ıslahı mı? Hadi oradan kıymet - değer - 
tarih bilmezler! Ben buna kaya ıslahı projesi demem; bu bir 
hafriyat, bir taş ocağı açma projesi. Bu bir arkeolojik alanın 
eteklerinin yok edilmesi projesidir. Bu cennet ülkemizin 
değerlerini yok etme projesidir. Bu vatana saygısızlıktır. Bu 
bir katliamdır. Şubat 2021 de alanı ziyaret ettiğimde 
fotoğrafını çektiğim bir duvar yok yerinde. Neden yok, zira 
o duvarın olduğu tarla tümüyle yok edilmiş durumda. 
Değer bilmez yöneticiler bu yaptığınız hem oradaki işletme 
sahiplerini mağdur etti hem de arkeolojik değerlerimizin 
canına okudu. Bana Türkiye'de yapılan kaya ıslahı projeleri 
içinde buna benzer bir rezalet gösterebilir misiniz?'' dedi.

''Efes Antik Kentine Rakip Bir Antik Kent 
Müzesi Olacak''
Öte yandan Perinçek bölgede yaptığı gözlemlerde antik 
limanının iç kesimlerinde hiç kazı yapılmadığını 
gözlemlediğini aktardı. Perinçek, gönüllü çalışmaya hazır 
olduğunu ifade ederek, ''Assos antik kentinin doğu 
kesiminde; hiç arkeolojik kazı yapılmamış alanda; 
muhteşem yapılar var. Kanımca Assos kazısı bittiğinde bu 
alan Efes antik kentine rakip bir antik kent müzesi olacak. 
Efesi ziyafet eden turistler Assos a uğramadan gezilerini 
tamamlamış olmayacaklar. Toprak altında bir hazine 
insanların görmesi için en kısa zamanda gün yüzüne 
çıkarılmalı. Ben jeolog olarak bu kazıda gönüllü çalışmaya 
hazırım. Hizmet etmenin vereceği mutluluk dışında hiç bir 
beklentim yok. Bugün gördüklerim çok keyif verici 
gözlemlerdi. Keyif almak ve vatana hizmet etmek kadar 
güzel bir karşılık olabilir mi? Fotoğraflarda görülenler 
toprak üstünde olanlar. Toprak altında neler olduğunu kazı 
yapılınca göreceğiz'' ifadelerini kullandı.

Assos Tepeden Böyle Görüntülendi

Yolcu Almayan Ticari Taksilere Yasal İşlem Yapılacak
'Ticari Taksi Denetimleri Genelgesi'ne 
göre, yolcu almayan ticari taksilere 
trafikten men dahil yasal işlem 
yapılacak.
İçişleri Bakanlığı tarafından 81 İl 
Valiliğine 'Ticari Taksi Denetimleri 
Genelgesi' gönderildi. Genelgeye göre; 
polis ekiplerince ticari taksilerin yolcuyu almadığının 
tespit edilmesi halinde, yolcu ticari taksiye bindirilecek, 
almamakta ısrar eden ticari taksilere de trafikten men 
dahil yasal işlem yapılacak. Ticari taksi denetimleri 
arttırılacak, şehirler arası otobüslerdeki gibi ticari 
taksilerde de sivil personel, denetim gerçekleştirecek.
Genelgede, son dönemde özellikle büyükşehirler başta 
olmak üzere bazı taksi şoförlerinin kısa mesafe veya 
trafiğin yoğun olduğu saatlerde yolcu almadığına ilişkin 
şikayetlerin artığına dikkat çekildi. Genelgede bu 
durumun taksi şoförleri ile yolcular arasındaki 
tartışmaları arttırabileceği, ticari taksilerde seyahat 

etmek isteyen vatandaşlar ile turistler 
arasında mağduriyetlere neden olabileceği 
vurgulandı.
Genelgeye göre, taksilerde kısa 
mesafe/trafik yoğunluğu gibi nedenlerle 
yolcunun alınmamasına ilişkin şikayetler 
konunun denetimlerde resen tespiti 

halinde güvenlik birimleri yolcunun mağduriyetini 
giderecek. Taksiye bindirilecek, yolcuyu almamakta ısrar 
eden taksi şoförleri hakkında ilgili oda ve belediye ile 
koordinasyon dahilinde trafikten men dahil gerekli yasal 
işlem yapılacak.
Ticari taksi denetimleri artırılarak şehirler arası 
otobüslerde uygulanan sivil personel denetimleri ticari 
taksiler için de uygulanacak. Taksi yolcularının 
yaşadıkları mağduriyetler hakkında şikayetlerini 
ulaştırabilecekleri mecralar ile ilgili iletişim bilgileri 
kamuoyu ile paylaşılacak.

Gelibolu Tarihi Sualtı Parkı Dalış Turizmine Açılıyor
Tarihi Gelibolu Yarımadası'nda, 106 yıl önce batan 
savaş gemileri, "Gelibolu Tarihi Sualtı Parkı" ile 
turizme açılıyor.  
Derinliklerinde pek çok hikâye saklayan 
Çanakkale`nin destansı batıkları, 1.Dünya Savaşı 
temalı ilk sualtı parkı özelliğini taşıyacak. 106 yıl önce 
Seddülbahir Kalesi açıklarında batırılan İngiliz 
Kraliyet Zırhlısı `HMS Majestic`in de aralarında 
bulunduğu 14 batık geminin gizemleri dalış 
meraklılarına açılacak. Ege ve Marmara denizlerinin 
buluşma noktası olan ve sahip olduğu su altı 
hazineleri ile tüm dünyanın ilgisini çeken Gelibolu 
Tarihi Sualtı Parkı`nın açılışı 2 Ekim 2021 Cumartesi 
günü (yarın) gerçekleştirilecek. Seddülbahir 
Kalesi`nde gerçekleştirilecek açılışta, "Çanakkale 
Destinasyon Filmi" gösterimi de yapılacak. "Gelibolu 
Tarihi Sualtı Parkı Tanıtım Filmi" video gösteriminin de 
yapılacağı açılışta, Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı 

Nadir Alpaslan da katılacak. Program kapsamında, 
Antalya Devlet Opera ve Balesi "Venice Enseble" Grubu 
de katılımcılara sahne gösterisinde bulunacak.
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CHP Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan, beyaz et ve 
yumurta üreticilerinin sorunlarının araştırılması için 
Meclis Başkanlığına verdiği önergede kümes 
hayvanlarının üretim maliyetinin yüzde 55-65'ini yem 
giderinin oluşturduğunu belirtti. Ceylan; "Yem fiyatlarında 
son bir yıldaki artış yüzde 69,29 ve bu artışın kaynağı 
hükümetin tarım politikaları" dedi. 
CHP Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan, beyaz et ve 
yumurta üreticilerinin sorunlarının araştırılması ve 
alınması gereken tedbirlerin belirlenmesi için Meclis 
Araştırması açılması için Meclis Başkanlığı`na önerge 
verdi. Özgür Ceylan, ülkenin içine bulunduğu ekonomik 
krizin; küresel salgının yarattığı daralmayla birlikte daha 
da derinleştiğini ve beraberinde sadece hane halkının değil 
üretim süreçlerinin bütün paydaşlarının da krizden 
olumsuz etkilendiğini söyledi. Özgür Ceylan kanatlı beyaz 
et sektörünün hayvancılık sektörü içinde sürekli gelişim 
sağlayan, güçlü alt yapısı ve üretimde sahip olduğu yüksek 
standartlar ile hem ülkenin hayvansal protein 
gereksinimini karşılamada hem de gerçekleştirilen ihracat 
nedeniyle gıda sektöründe önemli bir yere sahip olduğunu 
belirtti. Ceylan; "Türkiye`de kişi başına kanatlı eti tüketimi 
sürekli artış eğilimindedir ve 22 kilogram seviyelerinin 
üzerine çıkılmaya başlanmıştır. Sektörde 10 binin üzerinde 
işletme, üretim sürecinin içerisindedir. Üretici, çiftçi, esnaf, 
ilaç, yem, yan sanayi, nakliye, pazarlama dâhil yaklaşık 500 
bin kişi bu sektörde istihdam edilmektedir" dedi.   

Gelinen Noktada Üretici Sektörden 
Çekiliyor
CHP Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan, ekonomi için 
önemli olan beyaz et sektörünün sorunlarının, 
üreticilerinin sektörden uzaklaşmasına neden olacak 
düzeyde olduğunu ifade eden Ceylan; "Üretimde en büyük 
girdi maliyetini yem oluşturmaktadır. Kontrol edilemez 
biçimde yükselen yem fiyatları kanatlı sektöründeki beyaz 
et ve yumurta üreticilerini açmaza sürüklemektedir" diye 
konuştu. Özgür Ceylan, kümes hayvanları üretim 

maliyetlerinin yüzde 55-65`ini yemin oluşturduğunu 
kaydederken, "Son dönemlerde ise yem fiyatları hemen 
hemen her yıl yüzde 70 düzeyinde artıyor. 2020 / 2021 
Temmuz ayları arasındaki etlik piliç yeminde değişim 
yüzde 69,29 olarak gerçekleşmiş" dedi. Yemde en fazla 
kullanılan tarım ürününün mısır olduğunu belirten Özgür 
Ceylan, "Ülkemizin muazzam üretim alanlarına rağmen 
yeterince yem bitkisi üretilemiyor oluşu, fiyatların sürekli 
artış eğiliminde seyretmesi, döviz kurlarının beceriksiz 
ekonomi yönetimi nedeniyle yukarı yönlü seyrinin hiç 
değişmemesi, ülkedeki bütün sektörleri olumsuz etkilediği 
gibi hayvancılık sektörünü de olumsuz etkilemektedir" 
dedi.   

Çiftçinin Belini Büken Tek Adam 
Hükümeti
Özgür Ceylan, kanatlı kümes hayvanları ve yumurta 
üretimindeki sorunların araştırılması ve alınması gereken 
tedbirlerin belirlenmesi amacıyla Meclis Araştırılması 
açılması için verdiği önergede Saray iktidarını eleştirerek, 
"Tarımsal alanlarını verimli kullanamayan, çiftçisini doğru 
destekleme araçlarıyla desteklemeyi beceremeyen 
Türkiye`de tek adam hükümetinin son dönemde alışkanlık 

haline getirdiği tarım ürünleri ithalatında gümrükleri 
sıfırlama politikası, çiftçinin belini bükmektedir" diye 
konuştu. Özgür Ceylan Saray`ın son olarak aldığı kararla 
hububat ve bazı hububat tohumlukların (Buğday- Arpa - 
Çavdar- Yulaf- Mısır- Mercimek- Nohut) ithalatında, 
gümrük vergisinin 31 Aralık 2021 tarihine kadar sıfır olarak 
uygulanacağını bildirirken, "Bunu fiyatları baskılamak için 
yaptığını sanan siyasal erkin farkında olmadığı gerçek ise 
her defasında bu gümrük sıfırlamasının çiftçimizin hasat 
döneminde yapılıyor oluşundan ötürü hasattan hasada 
eline para geçen yerli üreticinin hepten bitirildiğidir" diye 
konuştu. Özgür Ceylan çözüm için yapılması gerekeninin 
Türk çiftçisinin doğru destekleme araçlarıyla 
desteklenmesi yoluyla üretimin artırılmasının sağlanması 
ve ardından yemde dışa bağımlılığı ortadan kaldıracak 
yapısal önlemlerin alınması olduğunu ileri sürerek, 
"Hayvancılık sektöründeki üreticilerin ucuza yem teminini 
sağlayacak destekler hayata geçirilmelidir" dedi.   

İki Sektörün İşverenleri Karşı Karşıya
CHP`li Özgür Ceylan, beyaz et ve yumurta üretiminde ciddi 
sorunlar bulunduğunun altını çizerken yaptığı açıklamada, 
"Tarihte eşine ender rastlanır bir restleşme ülkemizde 
yaşanmış, belki de ilk kez iki işveren kesimi karşı karşıya 
gelmiş ve biri diğerini üretimi durdurmakla tehdit etmiştir" 
diye konuşarak, farklı bir konuyu da gündeme taşıdı. Özgür 
Ceylan "İşçiyi işverene karşı korumaya çalışırken, 
işverenin işverene karşı kendini koruyacağı grev süreçleri 
yaşamaktayız" diyerek, beyaz et ve yumurta yetiştiricisi 
işletmeler ile sektördeki sanayi kuruluşlarının fiyat 
politikası nedeniyle üretimi durdurmak için harekete 
geçtiği ve aralarında deklarasyon yayınladıklarını söyledi. 
İnsanların erişebileceği temel gıdalar içerisinde en ucuz 
protein kaynağı beyaz et ve yumurtanın, uygulana gelen 
politikalar nedeniyle orta ve alt gelir grubundaki yurttaşlar 
açısından lüks tüketim ürünü haline geldiğini ileri süren 
Özgür Ceylan, bir Meclis Araştırma Komisyonu 
kurulmasının artık zorunlu olduğunu ifade etti.

Yem ve Beyaz Ette Zammın Sebebi Tarım Politikaları

CHP'li Belediyeler Tarım Zirvesinde Yerel Kalkınma Projelerini Tanıttı
CHP'li 160 belediyenin yanı sıra, 300'ün üzerinde tarım 
kooperatifinin katılımı ile düzenlenen zirveye Çanakkale 
Belediyesi de yerel kalkınma projeleri ve kooperatifleri ile 
katılım gösterdi. 30 Eylül -2 Ekim 2021 tarihleri arasında 
gerçekleştirilecek tarım zirvesine Belediye Başkanı Ülgür 
Gökhan, Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan, Belediye 
Başkan Yardımcıları Rebiye Turan Ünüvar ve İrfan Mutluay, 
CHP İl Başkanı Metin Ümit Ural, ÇAKOP Başkanı Ali Rıza 
Berkit, Troida Kadın Kooperatifi Başkanı Nazmiye Gök ve 
kooperatif yönetimi katıldı.
Tarım zirvesi İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, CHP Genel Başkan Yardımcısı Seyit Torun ve 
üreticilerin yaptığı açılış konuşmaları ile başladı. Ardından 
Bursa Milletvekili ve Genel Başkan Başdanışmanı Orhan 
Sarıbal'ın “CHP'li Belediyelerin Tarım, Kırsal, Sosyal Hizmet 
Çalışmaları” sunumu ve CHP Parti Meclisi Üyesi Gökhan 
Günaydın'ın Sarıbal ile birlikte gerçekleştirdiği “CHP 

İktidarında Tarım” başlıklı sunumu düzenlendi.  
Sunumların ardından zirvede söz alan CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu ise, ülke tarımının sorunlarına değinerek, 
çözüm önerilerini sıraladı. Konuşmaların ardından program, 
zirve kapsamında düzenlenen tarım fuarı açılışı ile devam 
etti. Katılımcılar, kurdele kesimi ile açılışı gerçekleştirilen 
fuarda yer alan stantları gezerek yerel kalınmaya yönelik 
gerçekleştirilen projeleri incelediler. 
Tarım zirvesinde yerel kalkınmaya yönelik hayata geçirdiği 
proje ve yatırımlar ile yer alan Çanakkale Belediyesi de fuar 
alanında açtığı stantta Tohum Sandığı, Üretici Pazarı, 
Aromatik Bitki Parkı, Halkın Bakkalı projeleri ile yer aldı.  
ÇAKOP ve Troida Kadın Kooperatifi'nin de tanıtımının 
yapıldığı Çanakkale Belediyesi bölümünü CHP Tarım 
Politikalarından Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Orhan 
Sarıbal ve Belediye Başkanları ile birlikte ziyaret eden CHP 
Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu, sergilenen ürünleri 

inceleyerek Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'dan Çanakkale 
Belediyesinin yerel kalkınma projeleri ve kooperatif 
faaliyetlerine ilişkin bilgi aldı. 
Ülke tarımının sorunlarının ve çözüm önerilerinin ele alındığı 
zirve kapsamında düzenlenen fuar alanında yer alan 
Çanakkale Belediyesi, yerel kalınmaya ilişkin hayata geçirdiği 
projelerin yanı sıra düzenlenen faaliyetleri tanıtacak.  

Geri dönüşüm 
kumbaraları Kepez'de
Kepez Belediyesi ile Wh-İnternational şirketi arasında 
geri dönüşüm protokolü imzalandı.
Konu ile ilgili bilgi veren Kepez Belediye Başkanı Birol 
Arslan, “Temiz çevre ve sağlıklı yaşam alanları için geri 
dönüşüm adına büyük bir adım atılarak, belediyemiz 
Wh-İnternational şirketi ile protokol imzaladık. 10 gün 
içinde 26 ayrı noktada faaliyete geçecek olan “Geri 
Dönüşüm Kumbarası” kullanılamayacak durumdaki 
ayakkabı, giyim gibi ürünler geri dönüşüm sayesinde 
yeniden kullanıma kazandırılacaktır” dedi.
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Uzun bir aradan sonra Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi 11 Ekim'de kapılarını öğrencilere açıyor. 50 bin 
civarında üniversite öğrencinin geleceği Çanakkale'de en 
çok barınma konusu konuşuluyor. Ev kiraları alıp başını 
gitti ve kiralık ev de yok denecek kadar az. Öğrencilerin 
barınma sorununu çözecek diğer alanlardan biri olan özel 
yurtların yüzde 90'nı da şimdiden dolmuş durumda.
Çanakkale 18 Mart Üniversitesi 2021-2022 Öğretim yılına 11 
Ekim'de başlıyor. Yılı geçirecek yer arayışına düşen 
öğrenciler arasında özel yurt fiyatları ve kontenjan sayısı 
merak konusu oldu. Çanakkale 18 Mart Üniversitesi yeni 
öğretim yılına hazırlanırken, özel yurtların doluluk oranları 
ve fiyatları öğrencileri meraklandırıyor. KYK yurtlarının 
dolu olması sebebiyle birçok öğrenci özel yurtları tercih 
ediyor. Çanakkale'deki yurtların yıllık ortalama fiyatları 15-
20bin TL civarındayken bu sayı odada kalan öğrenci 
sayısına göre değişiklik gösterebiliyor. Yurt doluluk oranları 
ise yüzde 90'ı bulmuş durumda.  Kredi Yurtlar ise 
yurtlarının kontenjan ve doluluk oranıyla ilgili bilgi 

vermekten kaçındı.
Çanakkale Özel Öğrenci Yurt ve Pansiyon İşletmecileri 
Derneği Başkanı Refik Ercan, Çanakkale 18 Mart 
Üniversitesinde 47659 öğrencisi olduğunu hatırlatarak, 
“ÇOMÜ bu yıl bize bu yıl kaç kişinin kayıt yaptırdığına dair 
net bir sayı vermedi. Kayıt yaptıran öğrencilerden bir kısmı 
KYK Yurtlarına, bir kısmı evlere, bir kısmı da özel yurtlara 
yerleşti. 47 bin 659 öğrenciden ortalama 10 bini  KYK 
yurtlarına, 12 bini özel yurtlara, 15 bini evlere yerleştiğini 
düşünürsek kalan 10 bin öğrenci nereye yerleştiği 
hakkında bir fikrimiz yok.  “ dedi.

Özel Yurtların Üçte Biri Kapandı
Çanakkale'deki özel yurtların durumu ile ilgili de konuşan 
Ercan, şu bilgileri paylaştı; “KYK yurt sistemi bizim için çok 
yorucu olabiliyor. Normalde özel yurt yönetmeliğinde 15 
Eylül'den sonra ayrılan öğrenciler tüm fiyatın yüzde 30'unu 
ödemek zorunda. Bir öğrenci KYK yurdu çıktığında 
ayrılmak istiyor. O paranın yüzde 30'unu alsak biz vicdan 

yapıyoruz, almasak bu sefer odalar sene sonuna kadar boş 
kalabiliyor.  Pandemi döneminde Çanakkale'deki özel 
yurtların üçte biri kapanmış durumda. Koronavirüs bizi de 
çok etkiledi ama okulların açılmasıyla birlikte durum 
düzelmeye başladı. Çanakkale'deki özel yurtlar Türkiye 
genelindeki yurtlara göre çok kaliteli. Büyük şehirlerdeki 
özel yurtlar bizim 2 katımız kadar para isteyebiliyor.” dedi.

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Toplu Konut İdaresi Başkanlığı 
(TOKİ) tarafından içerisinde millet kıraathanesinin de yer 
alacağı Lâpseki Millet Bahçesi'nin ihalesi yapıldı. 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Toplu Konut İdaresi Başkanlığı 
(TOKİ) tarafından içerisinde millet kıraathanesinin de yer 
alacağı Lâpseki Millet Bahçesi'nin ihalesi yapıldı. Lâpseki 
Millet Bahçesi'nin ihalesinin yapılmasıyla birlikte yüklenici 
firma tarafından, 35 bin 525 metrekarelik alanda Lâpseki 
Millet Bahçesi için yapım çalışmaları başlatılacak. Çocuk 
oyun alanları, etkinlik çayırı, otopark alanı, bisiklet ve 
yürüyüş yollarının olacağı millet bahçesinde 19 bin 268 
metrekare yeşil alanda Bin 212 ağaç olacak.
Lâpseki Belediye Başkanı Eyüp Yılmaz, ihale sonrasında 
yaptığı açıklamada “Lâpseki Belediyesi olarak yapımına 
başladığımız ''Lampsakos'tan Lâpseki'ye'' sahil bandı 
projesi içerisinde 80 bin metrekare alanda Lâpseki Gençlik 
Merkezi, Lapseki Belediyesi Kreşi, halı saha, basketbol 
sahası, voleybol sahası, seyir terası, kafeteryalar, yürüyüş 
ve bisiklet yollarının da bulunduğu alanla birleşecek olan 
Lapseki Millet Bahçesi bitki ve peyzajı ile Çanakkale ve 
Lapseki'ye yeni bir soluk getirecek. Yaptığımız projemizle 
sadece Lâpseki'ye değil Çanakkale'ye de hizmet edeceğiz. 
2022 yılında Lâpseki, 1915 Çanakkale Köprüsü'nün de 
hizmete açılmasıyla birlikte çok farklı çok modern 
yaşanabilir bir kimliğe bürünecek. Projelerimizin 

gerçekleştirilmesinde sürekli bizlere destek olan Çevre ve 
Şehircilik Bakanımız Sayın Murat Kurum'a, Çanakkale 
Valimiz İlhami Aktaş'a, AK Parti Grup Başkanvekilimiz 
Bülent Turan'a, AK Parti Çanakkale Milletvekilimiz Sn. 
Jülide İskenderoğlu'na, TOKİ Başkanımız Sn. Ömer Bulut'a 
ve bu kıymetli projede emeği geçen, destek veren herkese 
teşekkür ediyorum.” İfadelerini kullandı.

Yurtların Yüzde 90'nı Doldu

ÇOMÜ MYO Müdürleri Toplantıda Bir Araya Geldi

Uzun bir aradan sonra Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi 11 Ekim'de kapılarını öğrencilere açıyor. 50 bin 
civarında üniversite öğrencinin geleceği Çanakkale'de en 
çok barınma konusu konuşuluyor. Ev kiraları alıp başını 
gitti ve kiralık ev de yok denecek kadar az. Öğrencilerin 
barınma sorununu çözecek diğer alanlardan biri olan özel 
yurtların yüzde 90'nı da şimdiden dolmuş durumda.
Çanakkale 18 Mart Üniversitesi 2021-2022 Öğretim yılına 11 
Ekim'de başlıyor. Yılı geçirecek yer arayışına düşen 
öğrenciler arasında özel yurt fiyatları ve kontenjan sayısı 
merak konusu oldu. Çanakkale 18 Mart Üniversitesi yeni 
öğretim yılına hazırlanırken, özel yurtların doluluk oranları 
ve fiyatları öğrencileri meraklandırıyor. KYK yurtlarının 
dolu olması sebebiyle birçok öğrenci özel yurtları tercih 
ediyor. Çanakkale'deki yurtların yıllık ortalama fiyatları 15-
20bin TL civarındayken bu sayı odada kalan öğrenci 
sayısına göre değişiklik gösterebiliyor. Yurt doluluk oranları 
ise yüzde 90'ı bulmuş durumda.  Kredi Yurtlar ise 
yurtlarının kontenjan ve doluluk oranıyla ilgili bilgi 

vermekten kaçındı.
Çanakkale Özel Öğrenci Yurt ve Pansiyon İşletmecileri 
Derneği Başkanı Refik Ercan, Çanakkale 18 Mart 
Üniversitesinde 47659 öğrencisi olduğunu hatırlatarak, 
“ÇOMÜ bu yıl bize bu yıl kaç kişinin kayıt yaptırdığına dair 
net bir sayı vermedi. Kayıt yaptıran öğrencilerden bir kısmı 
KYK Yurtlarına, bir kısmı evlere, bir kısmı da özel yurtlara 
yerleşti. 47 bin 659 öğrenciden ortalama 10 bini  KYK 
yurtlarına, 12 bini özel yurtlara, 15 bini evlere yerleştiğini 
düşünürsek kalan 10 bin öğrenci nereye yerleştiği 
hakkında bir fikrimiz yok.  “ dedi.

Özel Yurtların Üçte Biri Kapandı
Çanakkale'deki özel yurtların durumu ile ilgili de konuşan 
Ercan, şu bilgileri paylaştı; “KYK yurt sistemi bizim için çok 
yorucu olabiliyor. Normalde özel yurt yönetmeliğinde 15 
Eylül'den sonra ayrılan öğrenciler tüm fiyatın yüzde 30'unu 
ödemek zorunda. Bir öğrenci KYK yurdu çıktığında 
ayrılmak istiyor. O paranın yüzde 30'unu alsak biz vicdan 

yapıyoruz, almasak bu sefer odalar sene sonuna kadar boş 
kalabiliyor.  Pandemi döneminde Çanakkale'deki özel 
yurtların üçte biri kapanmış durumda. Koronavirüs bizi de 
çok etkiledi ama okulların açılmasıyla birlikte durum 
düzelmeye başladı. Çanakkale'deki özel yurtlar Türkiye 
genelindeki yurtlara göre çok kaliteli. Büyük şehirlerdeki 
özel yurtlar bizim 2 katımız kadar para isteyebiliyor.” dedi.

“ÜNİVERSİTEMİZİN TÜM BİRİMLERİNİN BU DEĞERLENDİRME 
SÜRECİNE HAZIRLIKLI OLMASI GEREKİYOR”

Lâpseki Millet Bahçesi'nin İhalesi Yapıldı

Bayramiç Ziraat Odası'ndan üreticiye destek
Bayramiç Ziraat Odası hiç kar elde 
etmeden geliş fiyatına getirilen 
buğday, arpa, yulaf ve tritikale 
tohumlarını üreticiyle buluşturmaya 
devam ediyor.
Talebin fazla olmasından dolayı 2 
parti halinde gelecek olan 50 tonluk 
tohumların ilk partisi geldi. Yaklaşan 
ekim dönemi nedeniyle her yıl olduğu 
gibi bu yılda Bayramiç Ziraat Odası 
üreticiye aracılık ederek bölge iklim 
koşullarına uygun sertifikalı buğday, 
arpa, yulaf ve tritikale tohumunun 
1'nci partisini üreticiyle buluşturdu.
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Genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
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Yoğun Bakım Servisinde Hastaların Yüzde 80'i Aşısız! 
Ülke genelinde olduğu gibi İzmir'de 
de koronavirüs vakaları hızla 
artarken, yoğun bakımlardaki son 
durumu görüntülendi. İzmir Katip 
Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi Yoğun Bakım 
Birimi Sorumlusu Dr. Nagihan Altıncı 
Karahan, "Aşınızı olun. Eylül boyunca 
bu servise gelen hastaların yüzde 
80'i aşısız" dedi.
 Koruyucu kıyafetler giyerek, yoğun bakım ünitesine giren 
DHA ekibi, yüzde 80'i aşısız olan yoğun bakım hastalarının 
son durumunu ve sağlık görevlilerinin müdahalelerini 
görüntüledi. Yoğun bakım servisindeki aşısız hastalar, 'Aşı 
olun' çağrısı yaparken, solunum cihazına bağlı bir hastanın, 
sağlık çalışanının eline sımsıkı sarılması dikkat çekti. İzmir 
Katip Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Yoğun Bakım Birimi Sorumlusu Dr. Karahan, 
"Eylül ayı boyunca koronavirüs yoğun bakım servislerine 
yatan hastaların yüzde 80'i aşısız ya da aşı programını 
tamamlayamamış kişiler. Geri kalan yüzde 20 ise aşılı 
ancak bu yüzde 20'lik rakam yanıltıcı olmasın. Bu kişilerin 
bir kısmı eşlik eden yandaş hastalıklar nedeniyle genel 
durumunun kötüleşmesi üzerine hastaneye getirilmiş ya 
da başka bir işlem için hastaneye müracaat ettiğinde 

yapılan kontrollerde PCR testi pozitif olan 
kişiler. Aşısız kişilerin hastalığı çok ağır 
geçirdiğini görüyoruz" dedi.

 'Daha Çok Genç Hastalar 
Geliyor'
 Pandeminin ilk döneminde ileri yaşta ve 
kronik rahatsızlığı bulunan hastalar olduğunu 
ancak son dönemde daha çok genç hastaların 

tedavi için geldiğini belirten Dr. Karahan, "Pandeminin ilk 
dönemlerinde aşı elimizde yoktu ancak koruyucu önlemler 
çok daha fazlaydı. Sokağa çıkma kısıtlamaları, uzaktan 
çalışma gibi uygulamalar vardı ve okullar kapalıydı. 
Bundan önceki dönemde farklı bir hasta popülasyonuyla 
karşı karşıyaydık. Genellikle yoğun bakım servislerine 
daha ileri yaş, kronik rahatsızlığı olan hastalar geliyordu. 
Son dönem ise diğerleriyle benzerlik göstermiyor. Biz bu 
dönemde daha çok genç hastaları görüyoruz" diye 
konuştu.

 'Aşısız Genç Hastaları Kaybediyoruz'
 Hastaların özelliklerine değinen Dr. Karahan, "İçinde 
bulunduğumuz süreçte hastaların dikkatimizi çeken belli 
özellikleri var. Birincisi genç hastalar olması. 20-40 yaşları 
arasında aşısız çok hasta gördük ve bunların bir kısmını 

maalesef kaybettik. İkinci olarak hamile hastaları çok 
görüyoruz. Bu hastalar da bebeği koruma adına aşı 
olmayan kişilerden oluşuyor. Ben aşılanmanın bireysel 
olmadığına inanıyorum. Bizler sosyal varlıklarız. İşe 
gidiyoruz, okula gidiyoruz. Sürekli insanlarla temas 
halindeyiz. Aşıyla ilgili bilinmezlik artık yok. Elimizde 
yeterli veriler var. Yan etkilerini biliyoruz. Aşı ayağımıza 
kadar geliyor. Yurdumuzda aşıya ulaşmak çok kolay. Yan 
etkiler yönünden son derece deneyimliyiz. Aşı olmak bir 
yurttaşlık görevidir" dedi.
 İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Yoğun Bakım Ünitesi uzmanlarından Dr. Atilla 
Şencan ise "1,5 yıldır koronavirüs yoğun bakım ünitesinde 
hizmet vermekteyiz. Kişisel koruyucu kıyafetleri giyerek 
yoğun bakım koşullarında çalışmak oldukça zor. 
Vatandaşlarımızı maske, mesafe ve hijyen kurallarına 
dikkat etmeleri konusunda bir kez daha uyarıyoruz" diye 
konuştu.

 'Aşı Olmadım, Yoğun Bakımdayım'
 Yoğun bakım servisinde tedavi gören hastalardan Osman 
Coşkun (47) da "Aşı olacaktım ama oğlumu farklı bir kente 
yerleştirdik ve bu işlerle ilgilenirken aşı olmayı ihmal ettim. 
Aşı olacaktım ama fırsat bulamadığım için olmadım. Şimdi 
yoğun bakımdayım. Çok zor bir hastalık. Herkes aşısını 
olsun" dedi. 

Böyle Giderse 5'inci, 6'ncı Dalgaları Yaşayacağız!
Hacettepe Üniversitesi Tıp Fakültesi Çocuk Enfeksiyon 
Hastalıkları Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Mehmet Ceyhan, 
koronavirüste vaka sayılarının bir süredir 25-30 bin 
civarında devam ettiğini hatırlatarak, "Salgın, eğrisi düz 
çizgi şeklinde seyrettiği için bu iş devam ettiği sürece 5'inci, 
6'ncı dalgaları yaşayacağız. Okulların açılmasındaki etkiyi, 
insanların tatilden dönüp kapalı iş yerlerinde çalışmasının 
etkisini daha görmedik" dedi.
Prof. Dr. Mehmet Ceyhan, dünyada vaka sayılarında 
yaklaşık 10 gündür aşağıya doğru gidiş olduğunu belirtti. 
Prof. Dr. Ceyhan, "Bu dalgadır zaten, olduğu yerde durmaz. 
Türkiye'de haftalık vaka ortalamaları ile baktığımız zaman 
biz hala artış dönemindeyiz. Dünyadaki azalmayı 
oluşturanların da Güney Asya ülkeleri ve Orta Doğu bölgesi 
olduğu görüldü. Avrupa ve Kuzey Amerika'da vaka 
azalması henüz yok. Fakat olacak, ben böyle bir şeyin 
arifesinde olabileceğimizi de düşüyorum. Bu vakalar çünkü 
dalga şekilde seyrediyor, azalma dönemine girecek" dedi.

'5'inci, 6'ncı Dalgalar Yaşayacağız'
Prof. Dr. Ceyhan, vakalarda azalma dönemine gidildiğinde 
dikkat edilmesi gerektiğine vurgu yaparak, "Ama bu bizi 

yanıltmasın. Bu tehlikenin geçtiği, azaldığı anlamına 
gelmez. Çünkü salgın eğrisi bir düz çizgi, bir dalga şeklinde 
seyrettiği için bu iş devam ettiği sürece 5'inci 6'ncı dalgaları 
yaşayacağız. 25-30 bin civarlarında devam ediyor bir 
süredir, buradan aşağıya mı inecek yukarıya doğru mu 
çıkacak? Biz okulların açılmasındaki etkiyi, insanların 
tatilden dönüp kapalı iş yerlerinde çalışmasının etkisini 
daha görmedik. Bir bulaştırıcı kat sayısı var; bir kişi şu anda 
3-4 kişiye bulaştırıyor. Bunun da gözle görülür bir artış 
haline gelmesi 1-1,5 ayı bulabiliyor. Bir süper bulaştırıcı da 
girerse devreye o zaman çok daha erken vaka sayıları 
artıyor. Çünkü onlar birdenbire yüzlerce, binlerce kişiyi 
enfekte ediyor. Eğer böyle 25-30 bin arasında düz giderse 
bir süre sonra yeni bir artış görürüz. Yeni bir artış görsek de 
bir süre sonra aşağıya inecek. Biz bir şey yapsak da 
yapmasak da iniyor, bu salgının dinamiği böyle" diye 
konuştu.

'Çizginin Düz Çizmesini Engellememiz 
Lazım'
Prof. Dr. Ceyhan, tedbir alan ülke ile tedbir almayan ülke 

arasındaki farka ilişkin de, "Biri küçük bir dalga yaşarken 
diğeri daha büyük bir dalga yaşıyor. Dolayısıyla özellikle 
tatilin bitmesi ile birlikte ortaya çıkan etkileri yeni bir artış 
trendi diye görebiliriz. Ama buradan aşağıya da gidebilir. 
Nerede takılacağımız önemli. İlk dalgada binlerde takıldık, 
sonra arkasından hep 5 binlerde takıldık. 5 binlerde 
takıldığınız zaman bu hep önünüzde bir dalganın 
başlayacağını gösteriyor. Sizin o çizginin düz çizmesini 
engellemeniz lazım, oradan aşağıya 100'lü vakalara 
inmeniz lazım ki kontrol edilebilir seviyede olsun" ifadesini 
kullandı.

Mavi Renkte Olmamız Bize Avantaj
Türkiye'nin turizm destinasyonların başında gelen 
Çanakkale'de yaz sezonunun bitmesine rağmen Ekim ve 
Kasım aylarında hareketliliğin devam etmesi bekleniyor. 
TÜRSAB Balıkesir Çanakkale Bölge Başkanı Ahmet Çelik, 
yaptığı değerlendirmede yaz aylarına göre taleplerin 
azalacağını ama ziyaretlerin devam edeceğini 
öngördüklerini söyledi. Çelik, sonbaharda kentte devam 
edecek olan turizm hareketinin en önemli nedenlerinden 
birinin Çanakkale'nin aşılamada mavi kentlerden biri 
olmasından kaynaklandığını açıkladı.
Yaz sezonu sona erip, sonbahar dönemine giriş 
yapılmasının ardından Çanakkale'nin turizm hareketliliği 
ile ilgili  Türkiye Seyahat Acentaları Birliği (TÜRSAB) 
Balıkesir Çanakkale Bölge Başkanı Ahmet Çelik, 
değerlendirmelerini paylaştı.
Çelik, “Ekim ve Kasım ayında da hareketlilik bekliyoruz. 
İşlerimizin yüzde 50 düşeceğini farz ediyoruz. Şu anki 
rezervasyonlar öz rezervasyonlar da onu gösteriyor. Ama 
geçen sene ile karşılaştırdığımızda 2020 yılına göre 
baktığımızda bu düşüşün biraz daha az olacağını 
öngörüyoruz. Eylül, Ekim ayında Türkiye'de iç turizmde 
seyahat eden ayrı bir kitle var. Ayrıca yaşlı bir kesim var 

yine bu kesim sıcakta seyahat etmeyi sevmeyen bu 
kesimden bir pay alacağımızı var sayıyoruz. Yine beyaz 
yakalı diye tabir ettiğimiz, İstanbul Bursa ve kesiminde 
yaşayan bir kitle var. Yine bu kitlenin de artık yaz tatillerini 
yazın yaptıkları tatili bitirip etkinlikler için gelmelerini 
bekliyoruz. Gelibolu Maratonu'nda olduğu gibi veya işte 
Bozcaada'daki etkinliklerdeki gibi 29 Ekim Cuma gününe 
geliyor orda da 3 günlük bir tatil olacak, o zamana kadar 
talebin bölgemize devam edeceğini öngörüyoruz” diye 
konuştu. 

“2 Doz Aşılamada Mavi Olması Fark 
Yaratıyor”
Çelik, seyahat etmek isteyenlerin en çok aşılamada mavi 
illeri tercih ettiğini söyleyerek, “İnsanların seyahat edeceği 
zaman haritaya bakıp mavi renkli illeri tercih ettiğini 
görüyoruz. Bu anlamda bizim Çanakkale'nin mavi olması 2 
doz aşılamada mavi olması fark yaratıyor. Bu anlamda da 
bir artı olduğunu düşünüyoruz. Tabi yaz tatili geçirmek 
isteyenlerin güneş kum için daha az talep edeceğini 
öngörürken. Ama daha çok kültür turu yeni açılan Troya 
müzesini görmek isteyen yeni düzenlenen şehitlikleri 

kaleleri Hamidiye Tabyasını, kültür meraklılarının ziyaret 
edeceğini düşünüyoruz. Mavi renkte olmamız bu anlamda 
bize avantaj sağlayacağını düşünüyorum” ifadelerini 
kullandı.
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Türkiye'nin en batısında yer alan 
Çanakkale'nin Yenice ilçesi'nin bazı 
köylerine ne cep telefonları ile ne 
de sabit hat ile ulaşılamıyor.
Türkiye'nin en batısında yer alan 
Çanakkale'nin Yenice ilçesi'nin bazı 
köylerine ne cep telefonları ile ne 
de sabit hat ile ulaşılamıyor.  İlçeye 
sadece on kilometre uzaklıkta 
Aşağı Karaaşık Köyü, bölgeye göre 
çukurda kaldığı için mobil hatlar 
çekmiyor, aylardır çözülemeyen 
Telekom arızasından dolayı 
evlerdeki sabit hatlar da 
kullanılamıyor. Faturalarını 
ödemeye devam eden köylüler 
mağduriyetlerini gidermek için her 
yolu denese de kimseye ulaşamıyor.
Çanakkale'nin Yenice İlçesi Aşağı Karaaşık köyünde bir 
aydır Telekom arızasından dolayı ev telefonları ve internet 
kullanılamıyor. Cep telefonlarının da çekmediği köyde 
nüfusun büyük çoğunluğu yaşlı olunca mağduriyet giderek 
büyüyor.
Özellikle acil çağrı gerektiren hastalık ya da afet gibi 
durumlarda mağduriyetin daha da büyüyerek, geri 
dönülmez sonuçlara yol açacağını ifade eden köylüler, 
hiçbir yetkiliye ulaşamadıklarını da sözlerine ekledi.

KULLANAMADIKLARI TELEFONA 
FATURA ÖDÜYORLAR
Köy Muhtarı Mehmet Fidan, mağduriyetlerinin uzun 
zamandır devam ettiğini dile getirerek, “ Köyümüz 
Yenice'ye 10 kilometre uzaklıkta, yaşlı nüfusumuz çok ama 

öğrencimiz de var. Cep telefonları da çekmediği için her 
evde bir sabit hat bulundurmak zorunda kalıyoruz. Her ay 
faturasını ödediğimiz sabit hatları ise kullanamıyoruz. 
Arıza için bir ekip geldi ama direkler bizim işimiz değil 
dediler. Arızanın ana hattan kaynaklı olduğunu 
söylüyorlar. Biga'dan ya da Merkez İlçeden çözülmesi 
gerekiyormuş. Ben muhtar olarak köyün ve köylünün 
sorunlarını görmek ve çözmek üzere varım. Bunun için de 
elimizden geleni yaptık. Geçtiğimiz bahar aylarında 
Kaymakamlık kanalı ile de bir dilekçe yazdım ama yine bir 
çözüm bulamadık. Direkler yerlerde kaldı.  Kimi direkler de 
tarlalarda kaldığı için mısır biçerken tarlaya girerken 
zorluk yaşıyoruz. Mağduriyetimiz devam ediyor” dedi.

TELEKOM ARIZASI YENİCE GENELİNDE 
VAR
Sosyal medya hesaplarında paylaşılan yorumlar ise 

durumun Yenice genelinde yaşanan bir sorun olduğunu 
gözler önüne seriyor.

“HER GÜN ONLARCA AİLE ŞİKÂYET İLE 
DÜKKÂNA GELİYOR”
Yenice'de faaliyet gösteren bir mobil hat bayi sosyal 
medyada yaptığı bir yorumda, “Günde en az yirmi aile bu 
tür şikâyetlerden dükkânımıza gelmekte ve dert 
yanmakta; duyduklarımız karşısında hayretle 
kalakalmaktayız. 1 senedir direği dikilmeyi bekleyen ama 
hala fatura ödeyen aileler var. Yazık günah. Burada milletin 
sessizliğinden faydalanmaktan başka hiçbir şey 
yapılmamış. İnternet ve iletişim artık lüks değil elektrik su 
kadar zaruri ihtiyaçtır” yorumunda bulundu.

“SAMETELİ KÖYÜ'NDE TELEKOM 
DİREKLERİ YERLERDE”
Bir diğer yorumda ise Sameteli Köyü'nde de benzer bir 
sıkını yaşandığını ifade eden vatandaş, “Sameteli köyünde 
de aynı durum Telekom direkleri yerlerde internet 
çekmiyor ilgilenen yok” dedi.
“SÖZDE BATI'DA YAŞIYORUZ”
Bir başka vatandaş ise Doğu Bölgesinde yaşayan insanları 
deyim yerindeyse kıskandıklarını ifade ederek,  “Seçim 
öncesi milletvekili adayları gezerler köyleri. İnsanları 
kandırmak için yalan üzerine yalan boş vaatleri söylerler. 
Seçim bitince 5 yıl uğrayan olmaz. İnternetler çekmez, 
mobil telefonlar çoğu köyde çekmez. İktidarda olanlar 
övünürler.  Doğu'da yaşayanlar çok şanslı. İnsan onları 
kıskanıyor, telefonları, internetleri çekiyor... Burası batı ya, 
sözde!”

Kullanamadıkları Telefona Fatura Ödüyorlar
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Ayvacık İlçesi Küçükkuyu Beldesinde 26 Eylül 2021 
tarihinde meydana gelen cinayetin faili, Jandarma Suç 
Araştırma Timlerinin (JASAT) yaptıkları sıkı araştırma 
sonucunda yakayı ele verdi.
26 Eylül 2021 tarihinde A.A.'nın balkonunda av tüfeği ile 
öldürülmesi olayı ile ilgili, Jandarma Suç Araştırma 

Timlerince yapılan titiz ve kapsamlı araştırmada, komşusu 
tarafından cinayetin işlendiği ortaya çıktı. Şahsın
İstanbul'da olduğunu belirleyen Jandarma dedektifleri, 
firari zanlıyı yakalayarak adli mercilere sevk etti. 
Mahkemece tutuklanan zanlı Çanakkale Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumuna teslim edildi.

Katil komşu tutuklandı!

Tarihi Eser Operasyonu; 
Top Güllesi ve 123 Sikke Ele Geçirildi!
Çanakkale'de, polis ekiplerince düzenlenen 
operasyonda, tarihi eser niteliğinde çok sayıda 
materyal, 1 top güllesi ile 123 sikke ele geçirildi.
Çanakkale Emniyet Müdürlüğü'ne bağlı 
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekipleri, Ezine ilçesinde, M.B.'nin 
evinde tarihi eser niteliğinde objeler 
bulundurduğu bilgisi üzerine operasyon 
düzenledi. Evde yapılan aramada; 1 top güllesi, 
123 sikke, çeşitli ebatta 46 obje ve tarihi eser 
niteliği taşıyan 19 belge ele geçirildi. '2863 sayılı 
kanuna muhalefet' suçundan hakkında işlem 
yapılan M.B., Ezine Emniyet Müdürlüğü'nde 
ifadesi alındıktan sonra savcılık talimatıyla 
serbest bırakıldı. Tarihi eserlere ise el koyuldu.  

Uyuşturucu 
Operasyonlarında 
5 Tutuklama

Çanakkale'de polisin yaptığı 
uyuşturucu operasyonlarında 
gözaltına alınan 19 şüpheliden 5'i 
tutuklanarak cezaevine 
gönderildi.
Çanakkale Emniyet 

Müdürlüğü'ne bağlı Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekipleri, il merkezi ve ilçelerinde uyuşturucu 
madde satışı yapan ve kullananlara yönelik, 13-30 Eylül 
tarihleri arasında gerçekleştirilen operasyonlarda 19 
şüpheli gözaltına alındı. Şüphelilerden 14'ü serbest 
bırakılırken, 5 kişi tutuklanarak cezaevine gönderildi.
Operasyonlar sırasında yapılan aramalarda ise 200 gram 
metamfetamin, 15 gram bonzai, 12 gram esrar ve 77 adet 
ecstasy ele geçirildi.
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Çanakkale açıklarında Sahil Güvenlik ekiplerince 
durdurulan yelkenli teknede 193 kaçak göçmen yakalandı.
Sahil Güvenlik Komutanlığı ekipleri, Çanakkale açıklarında 
yelkenli bir tekneyi durdurdu. Teknede yapılan aramada 193 

kaçak göçmen yakalandı. Kaçak göçmenler işlemlerinin 
ardından Ayvacık ilçesindeki Yabancıları Geri Gönderme 
Merkezi'ne teslim edildi.

Çanakkale Açıklarında 193 Kaçak Göçmen Yakalandı
10 Adet Damper 
Kasa Alınacak
Çanakkale Belediyesi 10 adet damper kasa satın 
alacak
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre;  Çanakkale 
Belediyesi Destek Hizmetleri Müdürlüğü, damper 
kasa alımı İŞİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü 
ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacak.

Tıbbi Sarf Malzemeler 
Satın Alınacak
Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü, tıbbi sarf malzemeler 
satın alınacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre;  Çanakkale İl 
Sağlık Müdürlüğü, PCR (Covit) Sarf Malzemeleri ve 
Gaitada Gizli Kan Kiti Alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü 
ile ihale edilecek.

Teknik Altyapı 
İşleri Yaptırılacak
Çanakkale Belediye Başkanlığı Teknik altyapı işleri 
yaptıracak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr 
internet sitesinde yayınlanan ilana göre;  Çanakkale 
Belediye Başkanlığı Cevatpaşa 2 kısım teknik altyapı 
yapım işi  4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek.

Çanakkale Gelibolu'da 6.700 metrekare tarım arazisi 
icradan satılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale ili, Gelibolu 
ilçesi, Yeniköy, 345 parsel sayılı tapu kaydında tarla 
vasfında kayıtlı taşınmaz Gelibolu İcra Dairesi Müdürlüğü 
tarafından açık artırma ihale suretiyle satılacak.

6700 Metrekare Tarım Arazisi İcradan Satılacak

Koyun Sağım Makinası Satın Alacak
Çanakkale İl Özel İdaresi Koyun sağım makinası satın 
alacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre;  Çanakkale İl Özel İdaresi 
4'lü koyun sağım makinesi alım işi mal alımı 4734 sayılı 
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale 
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacak.

10 Adet Damper Kasa Alınacak
Çanakkale Belediyesi 10 adet damper kasa satın alacak
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre;  Çanakkale Belediyesi 
Destek Hizmetleri Müdürlüğü, damper kasa alımı İŞİ mal 
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, 
teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacak.

Çanakkale Belediye 21 Meskeni Satıyor
Çanakkale Belediye Başkanlığı 21 
adet meskenin açık teklif usulü ile 
satılacağını duyurdu.
Basın İlan Kurumu ilan portalı 
www.ilan.gov.tr internet sitesinde 
yayınlanan ilana göre; 
Mülkiyetleri belediye ait olan 
adresi, ada ve parseli, yüzölçümü, 
cinsi, muhammen bedeli, geçici 
teminatı, ihale tarihi ve saati 
belirtilen 21 (yirmibir) adet 
taşınmaz, Çanakkale Belediyesi 
meclis salonunda 2886 sayılı 
Devlet İhale Kanunu'nun 
45.maddesine göre açık teklif 
usulü ile satılacaktır.


